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vsak delavnik od 8.30 do 19.30 ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Sončno nabrežje 2 
tel-št. 040410 743

Povej nekaj lepega
POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Salon za nego telesa VEN US
Smrekarjeva 12 05/ 64166 65

Trg Etbina Kristana 2
Brezplačni telefon 08018 33 
sifra@siol.net kartica
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Brez Davidov niti Goljatov ne bi bilo
V naravi je normalno, da so eni veliki, drugi pa majhni. Vendar narava poskrbi za ravnovesje med njimi, 
kar pomeni, da ne zmagujejo le veliki ampak imajo svoje svetle trenutke tudi “ta mali". Izjema je člo
vek, ki ta naravni nauk spregleda in prisega na pravilo, da Goljat vedno pokonča Davida.
(Mef) Legende o Davidu in Goljatu 
menda ni treba posebej predstav
ljati, zgodilo se je pač tako, da je 
v antični bitki David z zvijačo pre
magal Goljata. Bil je manjši, ampak 
pametnejši, spretnejši in okretnej- 
ši. Goljat je bil enostavno prevelik, 
neroden, premalo prilagodljiv in 
brez idej. Seveda Grki te zgodbe 
niso pisali kot pravljico, ampak 
da povedo, kako v življenju lahko 
manjši, spretnejši naredijo več kot 
veliki, na videz neranljivi in okor
ni deli družbe. Čeprav smo to mo
drost vsi spoznali že v osnovni šoli, 
ravnamo ves čas tako, kot da nekaj 
veljajo le veliki, tisti, ki imajo moč, 
pa naj bo to ekonomska, politična 
ali katerakoli druga. In zato je dr
žava sprejemala tako zakonodajo, 
ki je ustrezala predvsem velikim, 
ki državi, navidezno, dajejo več, v 
resnici pa so jo spravili na kolena.

Že leta se država ukvarja s tem, 
kako pomagati Mercatorju, ob tem 
pa je propadlo na stotine majhnih 
trgovin in majhnih zasebnikov, ki 
so te trgovine vodili, pa ni nihče 
niti pomislil nanje. Podoben pri
mer so veliki gradbinci, ki so vsi po 
vrsti postali naš skupni problem, 
težav malih gradbincev pa ni hotel 
videti nihče. Podobno se je zgodilo 
malim prehrambenim obrtnim de
lavnicam, ki so propadle zgolj zato, 
ker so jih naši zakonodajalci poza
bili vnesti v slovensko zakonodajo. 
Ampak, državi še ni dovolj in zdaj 
sprejema takšne restriktivne zako
ne, ki mnogim malim enostavno ne 
dovolijo več preživeti v tem krutem 
svetu, ki je očitno namenjen le ve
likim. Dogaja se malim vinarjem, 
ki ne smejo več prodajati vina go
stincem, domačim mesarjem, ki ne 
smejo več klati, branjevcem itd.

Dolga leta so to počeli pa se ne mo
rem spomniti niti enega primera, 
da bi se kdo zastrupil s slabim do
mačim vinom, pokvarjeno domačo 
klobaso ali zanič kislo repo. In ven
dar jih onemogočamo, menda za
radi Evrope ali pa zaradi pritiskov 
močnih in velikih.
S svojo sprevrženo socialno politi
ko država dejansko množici ljudi 
preprečuje, da bi sami poskrbeli 
zase in delali ravno dovolj, da za dr
žavo ne bi predstavljali socialnega 
problema. Namesto tega jih neneh
no pregleduje, preverja, nadzoruje 
in kaznuje, menda v imenu prava, 
v resnici pa v imenu in v korist veli
kih in vplivnih.
Država, ki je sprejela politiko, da 
pomaga Goljatu tako, da vrže ka
men in ubije Davida, očitno ni ra
zumela bistva pripovedi in zato bo 
vsak čas dobila kamen v glavo.

DELEGAT - DELEGATO

Venček Lovrečič
Vas prosim fantje, ne lagat, 
jaz nisem bil nikoli delegat, 

in tudi sodnik nisem bil, 
da bi na igrišču pravico delil. 

Sem pa vedno delal tiste stvari 
brez katerih tudi nogometa ni. 

Vsak dan sproti pazil na finance, 
da so bile pozitivne bilance, 

takrat, ko je to še nekaj veljalo 
in se je še za sendvič in pivo igralo, 

ko žoga še ni bila rdeča in plava 
in je bila na tleh naravna trava.

Zdaj je čisto vse drugače, 
nogometaši prejemajo plače, 
žoge so hitre in čudno letijo, 

če padeš na tla, kosti ne bolijo. 
Vse je zdaj novo, le igre več ni 
in na tribunah par tisoč ljudi.

Še zadnje opozorilo
Velika večina bralcev je zdaj že 
poravnala naročnino za prvo 
polletje Mandrača v letu 2014, 
ostalo je še nekaj klasičnih za
mudnikov, ki pa bodo to storili v 
naslednjih dneh.
Tiste, ki doslej še niste poravnali 
naročnine bomo počakali še do 
konca tega tedna, knjig, ki jih prej
mejo naročniki pa je komaj še kaj. 
V uredništvu nas boste našli vsak 
delovni dan od 10.00 do 17.00 ure, 
če nas ni pa nas kar pokličite na 
040 211 434. Uredništvo

Izjava tega tedna
Četrtkova seja občinskega sveta 
je bila tako kratka, da bi jo lah
ko izpeljali v odmoru med dvema 
tretjinama hokejske tekme.

Izolan

WWW.NAKUPI.NET

@ BANKA KOPER

Tednik MAN DRAČ 
OGLAŠEVANJE in REKLAMNA SPOROČILA 

tel. 040 600 - 700

V
mali oglasi in naročnine: tel 040 211434
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Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika v 
glavnem mestu. In ga imamo tudi mi. Že res, 
da je vsak vikend “doma” v Izoli a vendarle.
Zoran Odič je upokojeni a ne odpisani novinar 
z veliko začetnico. Tisti, starega kova.
Vsak teden za Mandrač razmišlja o življenju 
tam in o življenju nasploh, o dogodkih v glav
nem mestu in o posledicah teh dogodkov za 
naše kraje in ljudi. Pazljivo branje vam želimo 
Avtor kolumne izraža svoje mnenje, ki ni 
nujno enako mnenju uredništva.

Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izolane Zokij

NOČEM BITI MARIUS
Ljudje stojijo v vrstah. Odprtih je devetnajst okenc, devetnajst vrst, ki se ne 
zmanjšujejo, enake ves cel dan, od trenutka, ko se okenca odprejo. Oken
ca pripadajo Enoti za upravne zadeve Mestne občine Ljubljana in delajo 
skoraj vsak dan od 8 do 18 ure. In vrste se vlečejo deset ur, skoraj vsak dan 
v tednu. Po več sto ljudi vsak dan. Vsak vsaj eno uro v poprečju.
Utrujene uslužbenke, namesto, da bi bile sitne in popadljive so prijazne, 
kolikor so lahko in požrejo vsako grdo besedo, ki jim jo sitni in popadljivi 
državljani namenijo. Kot, da bi bile one krive. Pa niso. Tako kot niso krivi 
državljani, ki morajo zdaj izgubljati čas (denar) pred okenci, ker državne 
strokovne službe, ki jih ti državljani plačujejo, niso naredile dela, za katero 
so plačane. Zato pa zdaj zahtevajo, da državljani zapravljajo čas in denar, 
mir in zdravje. GURS (Geodetska uprava Republike Slovenije), ki sodi pod 
Ministrstvo za okolje in prostor, in minister Samo Omerzel je vsem držav
ljanom poslal informativne izračune davka za stanovanja, hiše, vikende, 
garaže, ki so si jih dobili v starem nedemokratičnem diktatorskem režimu, 
ali kupili in zgradili v demokraciji.
Demokraciji? Demokraciji vrst pred okenci, ker državna strokovna in pred 
vsemi zaščitena služba ni opravila svojega dela posla, ali pa ga je opravila 
narobe in na državljane prevalila dolžnost, da to popravijo. Ko (če) dr
žavljan napako dokaže, potem gre pritožba na revizijo na Ministrstvo za 
okolje in prostor, ki spet dela nekaj absolutno nepotrebnega.
Njegove dobro plačane strokovne službe so nekompetentno naredile nekaj, 
kar je rajnka K und K (Avstroogrska za nepoučene) imela urejeno in, kar je 
bilo urejeno tudi v nedemokratični, diktatorski Jugoslaviji. Ministrstvo pa 
zdaj spet vse nanovo izračunava, preračunava in vse je v totalnem neredu. 
In vsi uradniki padajo v nezavest od utrujenosti, ker imajo ogromno dela. 
In ker na Ministrstvu svoje in zakonske nekompetentnosti nočejo priznati 
odgovornost spet nalagajo državljanom, ki naj njim dokazujejo svoj prav. 
Nekompetetnost je postala enaka koruptivnosti. Obe sta temeljni katego
riji na katerih temelji aktualna družbena ureditev, ki je, tako po naravi, 
nekompetentna in koruptivna. Kot takšna, žre državljane in ščiti nekom
petentne in koruptivne, od DUTBA do TEŠA, od ministrstva do ministrstva 
in parlamenta.
Omerzeli in Zanoškarji niso sami. O tem priča resnica o Mariusu. Mariusa 
so namreč požrli levi. Mariusa so požrli levi, ker je uslužbenec EU, zapo
slen v živalskem vrtu v Kopenhagnu, s ploščico na zavihku delovne halje 
na kateri je pisalo »strokovnjak za parjenje živali« odredil, da je Marius, 
devetletni žirafec (moška žirafa) odveč. »Evropski strokovnjak za parjenje 
živali« je ugotovil, da že obstaja ena moška žirafa (žirafec), ki »obdeluje« 
dve žirafi. Marius je tako, po predpisih EU, bil odveč. In ga je EU likvidirala 
s pomočju naboja velikega kalibra iz avtomata Heckler und Koch in ga, še 
toplega, razkosala in dala levom v sosednji kletki. Pred zgroženimi gledal
ci. Tako je to kadar si odveč.
Ne gre za Mariusa. Gre za to, da so odvečni tudi mladički živali, pa jih mo
rajo v državah EU likvidirati s pomočjo Heckler und Koch težkega kalibra. 
Odvečni so tudi zdravniki, univerzitetni profesorji, učitelji, otroški vrtci, 
šole vseh vrst, veliki proizvodni sistemi, mesta in meščani.vasi in vašča
ni. A, ker bi bilo nedemokratično, če bi problem rešili s pomočjo Heckler 
und Koch tehnologije imamo nekompetentno in koruptivno državo z par
lamentom in poslanci. Vemo kdo so in kakšni so, z vlado in ministri in 
strokovnimi službami, agencijami in organi kot so GURS, DUTB, DURS in 
podobni. Kdo bi jih vse naštel, ampak vemo kdo so in kakšni so. In ker 
smo jih mi zaposlili, jih pripeljali na oblast in sebi na hrbet, je skrajni čas, 
da jim povemo, da so dobili odpoved, da so postali odveč in nepotrebni, 
ker so odveč in nepotrebni. Naredimo to tudi brez dovoljenja EU.

Kolumna je novinarska zvrst v kateri avtor izraža lastna stališča in lastna 
razmišljanja, ki so lahko tudi enaka stališčem uredniškega odbora.

Sončno postaja deževno
Toliko deževnih dni si gotovo ne želi noben gradbinec in 
zato izvajalci del na Sončnem nabrežju ne vriskajo od 
veselja. Vendar delo ne stoji in zdaj je že kaj videti.
Glede na to, da morajo delo dokončati v dogovorjenem roku (pred 
veliko nočjo) sicer jih čakajo hudi penali, izvajalci hitijo z delom in 
vodne črpalke, ki so jih prinesli na gradbišče delajo takorekoč noč in 
dan. Največ prispeva dež, ki pada takorekoč brez prestanka, nekaj pa 
prispeva tudi morska voda, saj delajo tudi pod gladino morja.
Delo je, vsaj na prvi pogled, dobro organizirano, tudi prometna za
pora ne povzroča posebnih težav, nekateri gostinci in trgovci so se 
odpravili na dopust, drugi imajo urejene začasne dostope do lokalov. 
Tudi na Občini se ne razburjajo preveč, čeprav so prav zdaj takorekoč 
“odrezani od sveta”, saj izvajalci tam pripravljajo teren za tlakovanje 
nekdanjega cestišča med zelenico in občinsko stavbo.

Referendum proti zapiranju arhivov
Slovenska demokratska stranka, Občinski odbor Izola obve
šča, da bodo v sredo 26. 02. 2014 na krožišču pred parkom 
Pietra Coppa od 9.00 do 17.00 imeli postavljeno stojnico kjer 
bodo zbirali podpise za referendum proti zapiranju arhivov 
UDBE.
Za vse, ki bodo želeli oddati svoj podpis, bodo organizirali 
prevoz do Upravne enote Izola. Za prevzem že overjenih pod
pisov pa lahko pokličete na tel. 041 821-053.

SDS 00 Izola

hišniška popravila in 
storitve

Manjša in večja popravila na vašem domu 
Željko Jugovič s.p.

Tel: 041 90 90 20 
vsak dan od 9-12h

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg l, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist) Drago Mislej, Davorin Marc, 
Primož Mislej (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena l,20 EUR. / Polletna naročnina: 29 EURO. 
Založnik: GRAFFIT UNE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffit Line 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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---------------------------------------------------------------------------------------------Občinski svet

Ena ura demokracije je dovolj

Izolski občinski svetniki so v če
trtek ekspresno zaključili 24. 
redno sejo občinskega sveta. Še 
največ časa je svetnikom vzela 
predstavitev projekta Lokalnega 
energetskega koncepta, ki so ga 
svetniki brez pripomb in soglasno 
sprejeli.

Kot je povedala vodja urada za 
okolje in prostor Vesna Vičič, 
Lokalni energetski koncept ni 
nekaj, kar lahko lokalna sku
pnost sprejme, če bi hotela, am
pak je nujen. ‘‘Sprejem na Ob
činskem svetu in nato potrditev 
na Ministrstvu pa je tudi pogoj 
za prijave na različne razpise”, 
je povedala Vičičeva.
V naslednji točki so svetniki 
sprejetje sklep o ukinitev sta
tusa javnega dobra na območju 
pločnika ob peščenem parkiri
šču, na katerem se bodo gradila 
oskrbovana stanovanja in center 
dejavnosti za starejše občane. 
Svetniki so nato sprejeli vzpo
stavitev statusa grajenega jav
nega dobra na različnih občin
skih nepremičninah ter sprejeli 
prodajo dela nepremičnine.

Le IJN postavlja vprašanja
Stranka Izola je naša je na ob
činski seji podala tri svetniške 
pobude in vprašanja. O vpraša
nju glede koncesijske pogodbe 
za kabelskega operaterja obšir
neje pišemo na 7. strani. Prvo 
je postavil svetnik IJN Gianni 
Gergeta:

Vprašanje: Kako poteka 
obravnava primera »Grbec«
Stranka Izola je naša je v tem 
mandatu, dne 14.02.2013 dala 
pobudo za obravnavo na občin
skem svetu problematiko po
vezano z odškodnino oziroma 
zamenjavo zemljišč v primeru 
» pok. Viktorij Grbec«. Obravna
valo naj bi se delovanje Občine 
oziroma njenih uslužbencev v 
primeru reševanja problemati
ke.
Glede na to, da je bila v ta na
men imenovana komisija, spra
šujemo ali je komisija v tem 
času kaj naredila, pregledala, 
proučila. Sprašujemo, kaj so 
naredile občinske službe in v 
kakšni fazi je postopek?

Pobudo vezano na študentski 
kampus Livade je postavila 
svetnica Manca Vadnjal Stoja
novič:

Pobuda: Kampus-izbris 
solastništva
Univerza na Primorskem je v 
času županovanja ge. Brede 
Pečan in v času županovanja 
dr. Tomislava Klokočovnika je 
z občino sklepala pogodbe in 
anekse k pogodbi o brezplač
nem prenosu zemljišč v korist 
UNP. V pogodbi in drugih do
kumentih je Univerza na Pri
morskem brezplačno pridobila 
komunalno opremljeno zemlji
šče, kjer je zgrajen Kampus s 
tem da je bila oproščena vseh 
dajatev.
Dodatno je pridobila tudi ze
mljišča za širitev in objekt v 
središču Izole. Pred časom smo 
iz medijev izvedeli, da Univer
za Kampusa ne potrebuje in 
nima resnih namenov organi
zirati šolskih dejavnosti na tem 
področju.
V stranki IJN zato dajemo po
novno drugo pobudo in sicer, 
naj župan pristopi k zahtevku 
za izbris solastništva Univerze 
na Primorskem na parcelah za 
katere niso izpolnjena pogod
bena določila s strani Univerze 
in zahtevek za vračilo objekta 
v Izoli zaradi enostranske krši
tve pogodbenih določil s strani 
Univerze.
Poznano je, da po dveh letih 
od sklenitve pogodbe, oziroma 
aneksov k pogodbi. Univerza ni 
pridobila gradbenega dovolje
nja.

Odstopil Vitezica
Najmanj časa so svetniki name
nili odstopu občinskega svetni
ka stranke Izola je naša, Tomi
slava Vitezice.

Vitezica je odstopil, kot je sam 
povedal, iz načelnih in moral
nih razlogov. Kot je povedal za 
Mandrač, je razlog za odstop 
sodba koprskega okrajnega so
dišča zaradi nezakonitega rav
nanja, ko je bil še predsednik 
izolske komisije za nepremič
nine. “Govorimo o parceli, ki 
ima šest kvadratnih metrov 
površine in na kateri bi moral 
stati kiosk, tam pa je prišlo do 
nekaterih zapletov. Ne glede 
na vse sem prepričanja, da je 
treba odločbo sodišča, kakrš
nakoli je, spoštovati in zato 
sem iz moralnih razlogov tudi 
odstopil, pa čeprav sodba še 
ni pravnomočna. Spoštujem 
pravno državo ampak trdim, 
da bi jo morali spoštovati tudi 
tisti, ki so jo oškodovali za več 
milijonov evrov. Ponavljam, 
odstopil sem iz moralnih in 
etičnih razlogov. ” Vitezica je še 
dodal, da se s tem ne umika iz 
izolskega političnega življenja, 
ampak bo še naprej pomagal v 
stranki Izola je naša.

ur

Izjava za medije

Odstop člana Izola je naša g. Tomislava Vitezice kot člana 
občinskega sveta in člana odbora za gospodarstvo in 
finance
Na 24. seji občinskega sveta, 13.2.2014, je nepreklicno odstopil član 
občinskega sveta g. Tomislav Vitezica. Za svoj odstop se je odločil iz 
moralnih in načelnih razlogov. Izrečena mu je bila namreč sodba sod
išča v Kopru na L stopnji.
Kljub temu, da sodba ni pravnomočna g. Vitezica meni, da so njegova 
moralna načela tako visoka, da po izrečeni sodbi, do nadaljnjega, ne 
more sodelovati v občinskem svetu in v organih občine.
V stranki Izola je naša zastopamo moralnost in visoke načelne stan
darde, po katerih delujemo, zato se strinjamo z odstopno izjavo g. 
Vitezice. S tem zagotavljamo, da je naše vodilo predvsem moralna 
načelnost stranke in članov stranke. Odstop podpiramo in predvsem 
razumemo. Obenem pa stranka odstop obžaluje in prav tako obžaluje 
odločitev prvostopenjskega sodišča.
Stranka Izola je naša bo na mesto člana občinskega sveta, predlagala 
naslednjo kandidatko na listi IJN (volitve 2010), go. Ne vij o Šalkovič iz 
Malije. Stranka bo predlagala tudi nadomestnega člana za Odbor za 
gospodarstvo in finance.
Naj javnost informiramo, da odstop svetnika in imenovanje novega, 
nima nobenih finančnih posledic za občane in občino.

Stranka Izola je naša
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Raba zemljišča, 
uporabl|ena za 
izračun vrednosli

Vrednost po 
modelu 

vrednotenja

Oprostitve skupaj: 
0,000%

ijske nepremičnine za leto 2014 je 80% posplošene tržne vrednosti

•e* %~x%
m m:

Dobro preglejte izračun davka
Informativni izračuni davka na nepremičnine so dodobra razburili slovensko javnost. Pa ne samo 
zaradi vsebine, temveč se na njih pojavlja kar nekaj napak, ki so izključno birokratske, ampak reše
vati jih morajo državljani sami.
Te dni so z Geodetske uprave raz
poslali informativne izračune za 
davek na nepremičnine. Izračun 
je bil sicer napovedan, kot je bilo 
pričakovati tudi to, da bo kateri 
od izračunov morda napačen, ali 
pa vsaj nenavaden. Verjertno pa je 
malokdo pričakoval, da bo največ 
napak tam, kjer jih dejansko ne bi 
smelo biti: pri podatkovni bazi pre
bivalstva. Drugače povedano, Gurs 
izračunava davek na nepremičnine, 
za katere si različni državni organi 
sploh niso enotni, čigave so.

V informativnem izračunu je na
mreč, med drugim, navedena tudi 
davčna stopnja. Ta predstavlja, 
med drugim, 0,15 % za rezidenč- 
ne stanovanjske nepremičnine, 
oziroma 0,40 % za tiste, ki pre- 
sagajo vrednost 500.000 evrov in 
0,50 % za nerezidenčne stano
vanjske nepremičnine, oziroma 
0,75 % za tiste, ki presagajo vred
nost 500.000 evrov. Nerezidenčne 
nepremičnine so tista stanovanja 
in hiše v katerih lastnik nima pri
javljenega stalnega prebivališča 
ali pa v njej ni prijavljenega vsaj 
polletnega najema. Večinoma gre 
za vikendaška stanovanja. Teža
va je nastala, ker je veliko število 
Izolanov, kot tudi občanov ostalih 
slovenskih občin, dobilo informa
tivni izračun, kjer je upoštevana 
0,50 % davčna stopnja, torej stop
nja, ki je predvidena za prazno 
stanovanje.

Kje seje zalomilo?
Razlog za to je toliko preprost, 
kot neverjeten: v informativ
nem dopisu je, med drugim, 
naveden lastnik nepremičnine, 
naslov nepremičnine, ter šte
vilka stanovanja. In ravno pri 
številki stanovanja se je mar
sikje zalomilo. Številka, ki je 
zapisana v Gursovem dopisu, 
pri večini lastnikov stanovanj, 
pretežno v večstanovanjskih hi
šah, je drugačna od številke, ki 
je izobešena nad vhodnimi vra
ti stanovanja in ki je večinoma 
tudi številka stanovanja, pod 
katero je ta oseba prijavljena na 
Upravni enoti.
Kot smo izvedeli, je do zmede 
prišlo menda zato, ker so na 
Gursu, pred časom, ugotovili, 
da določeni objekti stojijo na 
isti parceli. Takrat so se menda 
odločili, da bodo tem objektom

Podatke o nepremičnini lahko 
spremenite tudi preko spleta, in 
sicer na spletni strani www.e- 
prostor.gov.si kliknete na apli
kacijo Spreminjanje podatkov 
registra nepremičnin, kjer vne
sete kodo, ki je natisnjena na 
informativnem^ izračunu, nato 
pa še vaš EMŠO. Seveda pa na 
tem spletnem naslovu ne morete 
spreminjati št. stanovanja.
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dodelili enako stavbno številko, 
ne glede na to, da je bilo stavb 
več in so imele različne naslove. 
Takrat pa se je pojavila težava z 
oštevilčenjem posameznih sta
novanj, saj stavba, vpisana pod 
enotno številko, ne more imeti 
več stanovanj z isto številko. 
Če vzamemo naprimer objek
te namišljene Ulice Geodetske 
uprave 10, 12 in 14, ki stojijo na 
isti parceli, so bila stanovanja v 
posameznih objektih prvotno 
oštevilčena normalno, tako, kot 
kaže številka nad vrati. Nato 
pa so morali stanovanjem ra
zličnih blokov dodati “prefiks”, 
oziroma številko, da jih razliku
jejo. Stanovanje št. 7 v teh treh 
blokih je tako št. 7 v prvem, št. 
107 v drugem in št. 207 v tre
tjem. Na ta način so se pri Gur
su izognili podvajanju številk 
stanovanj na parceli in s tem 
sistemom najbrž ne bi bilo nič 
narobe, če ne bi teh sprememb 
uvedli potem, ko je bilo oštevil
čenje stanovanj že preneseno v 
bazo podatkov Registra prebi
valstva. In očitno kasneje teh 
sprememb ni nihče posodobil, 
oziroma ločenih baz podatkov 
niso uskladili.

Čeprav je slišati, da so za nastalo 
napako na Geodetski upravi že ve
deli, je nenavadno, da niso ukrenili 
nič. Edina možna rešitev za las
tnike stanovanj, ki so kljub prijavi 
stalnega prebivališča dobili na dom 
izračune s 0,50 % davčno stopnjo 
tako je, da se zglasijo na Upravni 
enoti, kjer jih virtualno, oziroma 
administrativno "preselijo” na Gur- 
sovo številko stanovanja.

Čas je do konca marca
Selitve, oziroma urejanje številk 
stanovanja, pa ni mogoče rešiti 
preko telefona, temveč se je treba 
na Upravni enoti zglasiti osebno, 
ali pa preko pooblaščene osebe, 
nam je povedala vodja oddelka 
za obče zadeve, okolje in prostor 
izolske izpostave Upravne enote, 
Vilma Klančar Saksida. “Mo
ram pa povedati, da bi pričako
vala od Geodetske uprave, da bi, 
preden so poslali informativne 
izračune, ljudi pomirili in ra
zložili, kakšne težave pričaku
jejo”, je še povedala in dodala, 
da se je po prvem dnevu vendarle 
situacija na Upravni enoti nekoli
ko pomirila. Poleg tega so zaradi 
šolskih počitnic v tem trenutku 
kadrovsko podhranjeni.

Mudi se (še) ne
Kakšne posebne panike, vsaj s tega 
vidika ni, saj je časa za urejanje teh 
podatkov vse do 31. marca, dejstvo 
pa je, da je na ta način država tako- 
rekoč prisilila državljane, da sami 
popravljajo njeno napako za to, da 
bi plačali davek na svojo nepremič
nino, sicer jim grozi “globa” v obliki 
višje davčne stopnje. Informativni 
izračuni, ki so jih poslali na dom, pa 
so s tem tudi izgubili del svojega na
mena, saj se bodo morali državljani 
večinoma ukvarjati s popravljanjem 
birokratske napake, in ne z vsebino. 
Med težavami, na katere so nas na 
Upravni enoti opozorili, pa je tudi 
dejstvo, da so mnogi urejali služ
nosti stanovanja, ob tem pa zapisali 
“napačno” številko stanovanja, kar 
pomeni, da služnost ni veljavna, po
dobno pa velja za stanovanja, ki jih 
lastniki oddajajo v najem, saj je tudi 
v tem primeru potrebno oddati šte
vilko stanovanja, ta pa je, kot smo 
povedali, na Upravni enoti drugačna 
od Gursove. Če ob tem upoštevamo, 
da so informativni izračuni pobrani 
iz baze podatkov 10. januarja, odpo
slali pa so jih sredi februarja, vsem 
birokratskim napakam dodamo še 
to, da kdorkoli je poskušal karkoli 
urejati v tem času, je bilo to za te 
izračune brezpredmetno. AM
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Drevesa padajo tiho in skrivaj
Že vnaprej si upamo napovedati, da nas bodo nekateri spet razglasili za drevesoljubce, ki se ne 
zavedajo dejstva, da imajo drevesa svojo življensko dobo in enkrat enostavno odmrejo. Pa to še 
kako dobro vemo, tako kot vemo, da na vseh ravneh trdijo, da bodo vsako podrto drevo zamenjali 
z dvema novima, vendar na to obljubo vztrajno pozabljajo.
Na Komunali so nam odgovo
rili, da odločitev o odstranitvi 
dreves sprejema odgovorna 
oseba, ki je pri njih zadolžena 
za hortikulturo. Žal nam niso 
povedali, kdo je to in niso nam 
povedali ali ima za svoje odlo
čitve tudi ustrezno strokovno 
izobrazbo. Predvsem pa nam 
niso povedali, kaj je doslej ta 
odgovorna oseba že storila 
za to, da se pripravi ustrezna 
strategija ohranjanja in nado
meščanja mestnih dreves.
Ne vemo, kako je v drugih ob
činah, vemo pa, da imajo vsa 
mestna drevesa oštevilčena in 
označena v Ljubljani in v so
sednjem Trstu, menda pa imajo 
nekaj podobnega tudi v sosed
njem Kopru. Pri nas takšne evi
dence ni, oziroma ne vemo za
njo, zagotovo pa drevesa nimajo 
oznak, čeprav jih ni toliko, da si 
označevanja ne bi mogli privo
ščiti. Zato lahko javno podjetje 
odstrani drevo ali več dreves, ne 
da bi kdo za to sploh vedel, ra
zen tistih, ki so se za tak poseg 
odločili.

Bolno drevo zdravega izgleda

Tako se je zgodilo v primeru pe
tih dreves v parku pri nekdanji 
Opremi. Številni Izolani, ki so 
prišli pogledat ta velik poseg v 
zelenje našega mesta so pove
dali, da je bilo eno od dreves 
res bolno, ostala pa so se vsem 
zdela povsem zdrava. Skrb za 
varovanje ljudi pred padanjem 
vej pa je nična v primerjavi s 
skrbjo, ki bi jo morali pokaza
ti v primeru podirajoče hiše v 
Koprski ulici, ki bo lepega dne 
res povzročila tragedijo.

Pred dnevi smo v dopoldanskih 
urah opazili, da je slovo vzelo 
še eno drevo v parku pri sve
tilniku. Že res, da je bilo dre
vo nagnjeno, ker pač nihče ni v 
vseh teh letih poskrbel zanj. Ni
hče ga ni obzidal ali ga podprl. 
Enostavno so vsi čakali da bo 
dovolj sklonjeno, da ga bodo 
odstranili. In so ga.
Seveda ni ne prvo ne zadnje v 
tem najbolj prepoznavnem delu 
Izole za katerega skrbimo, kot 
da ne bi bilo naše. Vsi bi tam 
nekaj kopali, zidali in urejali, 
za drevesa pa ne poskrbi nihče. 
Že hiter pregled parka pove, da 
je tam izginila dobra tretjina 
dreves.

Deset let po poseku

Nekatera drevesa je podrla moč
na tramontana, lepo število pa 
so jih enostavno posekali, ko 
so prvič načrtovali gradnjo cest 
preko zelenja. Še danes lahko 
njihove ostanke vidite in pre
štejete pa tudi ocenite v kakšni 
“kondiciji” so bila odstranjena 
drevesa. Takratna simbolna po
saditev dveh dreves, pa je ostala 
pri simboliki. d.m.

15 UH®
- ureditev meje - vpis stavbe v kataster stavb
- parcelacija - legalizacija črnih gradenj
- izdelava geodetskega načrta - pridobivanje gradbenih in
- izdelava etažnega načrta z vknjižbo uporabnih dovoljenj
- izravnava meje - pridobitev hišne številke
- zakoličenje objektov - komparacija
- evidentiranje stavbe - pravno svetovanje
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Parencana, ne naprej ne nazaj
Izola ima muzej. Noja, ni čisto muzej, saj nima statusa muzeja, ampak, mi mu pravimo muzej, pa naj bo. Pravimo mu 
Muzej Parenzana, čeprav ni zgolj in samo razstavni prostor posvečen nekdanji ozkotirni železnici ampak si tam lahko 
ogledamo tudi stalno zbirko ladijskih modelov. Žal je muzej dobro skrit v starem mestu, manjka pa tudi idej, kaj z njim.
Muzej Parenzana je v okviru Turistič
nega društva nastal leta 2000 kot po
pestritev ponudbe kraja z namenom, 
da domačim in tujim obiskovalcem da 
osnovna vedenja in pričevanja o nek
danji železniški progi Trst - Poreč, ki je 
potekala tudi skozi občino Izola.

Muzej je bil v naslednjih nekaj letih 
obogaten z zasebno zbirko železniš
kih modelov, s profesionalno preu
rejenim predstavitvenim sklopom o 
Parenzani (avtor mag. Tadej Brate) 
ter ob sodelovanju s piranskim po
morskim muzejem še z izjemno 
lepo urejeno zbirko ladijskih mo
delov tradicionalnih lesenjač. Poleg 
tega je bila v oskrbo muzeja Paren
zana dana tudi originalna ozkotirna 
lokomotiva P3, ki je na ogled v za
stekljenem paviljonu ob vzhodnem 
vstopu v mesto.
Ker je bil muzej že v zasnovi preo
zko specializiran, v njem ni sploš
ne predstavitve krajevne zgodovi
ne in značilnosti, pa tudi novejše 
zgodovine ne. Od gospodarstva 
je bilo na ogled le nekaj malega o 
tovarni Mehanotehnika. Sploh se 
zadnja leta na področju ponudbe 
v muzeju ni dogajalo veliko, tudi 
odprt je bil samo delno, zato je tudi 
zanimanje za njegov obisk upadalo. 
Muzej je društvo Histrion (kot 
društvo posebnega javnega pome
na) dobilo v upravljanje na začetku 
leta, v posest pa marca 2013. Namen 
društva je bil v okviru možnosti 
muzej usposobiti, da bi z organi
zacijskimi izboljšavami, vsebinsko 
obogatitvijo in tehnološkimi poso
dobitvami svoje poslanstvo opravljal 
na višji kakovostni ravni kot dotlej, 
tako na področju zbiranja in zaščite 
še obstoječe dediščine kot tudi pri 
posredovanju spoznanj o tem pre

bivalstvu ter domačim in tujim obi
skovalcem, v obeh domačih in vsaj 
enem tujem jeziku.
Zaradi potrebe po jasnejši zasnovi 
in predstavitvi razstavnih sklopov 
ter zaradi odhoda lastnika prejšnje 
zasebne zbirke železniških modelov 
je bilo treba obstoječe predstavitve
ne sklope vsebinsko in logistično 
preoblikovati in dopolniti z novi
mi. V ta namen so izdelali ustrezna 
projektna izhodišča preoblikovanja 
muzeja in njegovega celoletnega 
obratovanja. O tem, kako trenutno 
muzej deluje, je nekaj besed pove
dal Srečko Gombač.
- Je možno da dokler bo to muzej 
Parenzana, ne bo nikoli zares pra
vi muzej?
- Mislim, da ti dve zadevi nista po
vezani. Če je inštitucija na določeni 
ravni in se ugotovi, da je potrebna, 
potem pač samo ime pri tem ne igra 
nobene vloge. Pomembno pa je, da 
se ta formalna stran muzeja uredi 
in se za muzej zagotovijo ustrezni 
pogoji dela. S tem, da je najbolj bi
stveno, da muzej vlogo, ki jo ima v 
prostoru, dobro opravlja. Muzejske 
inštitucije so ustanove, ki skrbijo, 
da obiskovalcem predstavijo kraj.

v katerem se nahajajo, ter da se ob 
tem tudi ukvarjajo z raziskovanjem 
zgodvine tega kraja. Trenutno bi 
težko zahtevali kaj takega od seda
nje sestave muzeja Parenzana, ker 
bi potem morali imeti zaposlene vi
soko kvalificirane kadre, katerim bi 
morali zagotavljati visoke standarde 
za delo, ki pa jih zaenkrat še ne do
segamo. Zato v okviru možnosti, ki 
jih imamo, ljudem, ki pridejo v mu
zej, ponudimo čim več znanja o na
šem kraju in o želežniški progi, po 
kateri je muzej dobil ime in je bila 
pravzaprav temeljni razlog, da smo 
se tega muzejskega projekta lotili.
- Deluje, da je muzej bolj ljubi
teljski, takšen, ki ga ohranjajo 
ljubitelji zgodovine, vlakov, zbi
ranja modelov, ni pa še dozorela 
odločitev, da bi se iz tega naredila 
uradna inštitucija, kot je naprimer 
Pomorski muzej v Piranu. Ste raz
mišljali, da bi mu pravili Mestni 
muzej Izola?
- Trenutno je eno od tistih obdobji, 
ki so takim zadevam manj naklo
njena, glede na to, da za takšne de
javnosti rabimo določene pogoje. V 
mislih imam predvsem zdravo gos
podarsko dejavnost, ki bi to finan
sirala. Teh gospodarskih dejavnosti 
pa marsikje, seveda tudi v Izoli, 
zmanjkuje. Napaka je bila, da se to 
ni naredilo, ko je bilo denarja dovolj. 
Verjetno bi bila potrebna zavest, da 
kraj nekaj takega potrebuje.
- Vsi govorijo, da v Izolo sodi ribiš
ki muzej.
- Splošno prepričanje je takšno in 
je tudi upravičeno, saj v Izoli je bila 
dolga stoletja glavna dejavnost ribiš
tvo. Zadnjih dobrih 100 let je bilo ri
bištvo osnova, na kateri je vse slone
lo, pred tem pa ni bila posebej razvit 
kraj. Šele s prihodom te industrije se 
je mesto začelo razvijati.

- Ima naprimer Chioggia ribiški 
muzej?
- Beneška laguna ima cel kup majh
nih muzejev. V teh krajih imajo veli
ko bolj ohranjene spomine na te de
javnosti, glede na to, da je bilo to pri 
njih veliko bolj zasidrano v kulturo 
prebivalstva. Pri nas pa se moramo 
zavedati, daje v preteklosti prišlo do 
pomembne menjave prebivalstva, in 
ti, ki so prišli, niso imeli posebnega 
odnosa do te dediščine. Šele s ča
som smo se začeli te dediščine zares 
zavedati.
- Govorimo o zelo praktični po
nudbi, ki se vključuje v turistično 
ponudbo, ne pa v znanstveno razi
skovalno sfero, saj je morda Izola 
premajhna za to?
- Velikost kraja niti ni tako pomemb
na. Pomembno je to, da ima muzej
ska inštitucija neko zgodovino, v ka
teri so se nabirali eksponati, ki so jih 
ljudje, ki so bili za to usposobljeni, 
skušali restavrirat. V Izoli pa tega ni
koli ni bilo. Vse, kar se je izolskega 
našlo v Izoli, je to zapustilo kraj in 
šlo v sosednje kraje, kjer so te inšti
tucije bile. Zato nimamo te ponudbe 
in to je zgrešeno.
- Najslabša plat muzeja Parenzana 
je vsekakor lokacija. Razmišljate 
o novi?
- S tem je tako. Ko je nastal muzej 
Parenzana, se je kot o idealni lo
kaciji za ta muzej govorilo o stari 
železniški postaji, ki pa ni bila na 
razpolago, saj je bila v fazi priprave 
Jazbinškovega zakona prodana kot 
stanovanjski objekt. Ko se je po
javila ideja o tem, da bi bilo dobro 
narediti muzej posvečen železniški 
progi med Trstom in Porečom, se je 
določilo sedanjo lokacijo, ki je bila 
takrat prosta in katere prednost je 
ta, da je locirana v starem mestnem 
jedru. Gre pa za objekt, ki je postal 
muzej glede na potrebe, ki so bile 
takrat in z namenom, da se izkori
sti možnosti, ki se jih je dalo takrat 
dobiti, ni se pa razmišljalo o tem, 
da Izola rabi mestni muzej, in je ta 
muzej Parencana del širše ponudbe, 
ki bi jo moralo mesto, kot je Izola, 
tudi imeti.
- Se kaj premika v to smer?
- Vse kar vem je, da razmišljajo o 
tem, da bi tovrstno idejo izpeljali 
na območju Ribe, ampak teh idej 
je bilo doslej že veliko, od nek
danjega Arga, pa do objekta stare 
Občine. Ampak tega se mora lotiti 
ustrezna strokovna skupina, po
trebna pa so tudi stredstva, sicer 
se te stvari izgubijo v zgodovini. 
To traja že predolgo in nekaj se bo 
moralo zgoditi, da se te ideje tudi 
uresničijo, sicer bomo izgubili še 
tisto, kar imamo.

ur
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Kam izginjajo kabelski programi?
Tako se sprašujejo v stranki Izola je naša, kjer so na zadnji seji občinskega sveta tudi podali pobudo, naj ob
činska oblast vendarle ugotovi, če podjetje Elta upošteva koncesijsko pogodbo, ki je sklenila z Občino Izola še 
v času županovanja Brede Pečan. Koncesijske pogodbe, ki je, kot pravi Aco Kabanica, direktor Elte, sploh ni.
Na četrtkovi seji občinskega sveta 
je Bogdan Gerk, Izola je naša, vlo
žili pobudo, s katero je opozoril na 
“zmanjševanje" televizijskih pro
gramov v ponudbi “koncesionarja”, 
podjetja Elta.

Svetniško vprašanje se glasi: “V
času županovanja ge. Brede Pečan, 
je bila verjetno podeljena koncesija 
za Kabelsko TV v strnjenem delu 
Izole in Jagodja podjetju Elta d.o.o. 
Občani so s koncesionarjem skleni
li pogodbe, s katerimi so bile dolo
čene cene in programska shema.
V vseh letih do danes, je konce
sionar nesorazmerno spreminjal 
(dvigoval) ceno storitev in spremi
njal programsko shemo. V zadnjih 
letih je enostransko zmanjševal 
predvsem število programov, kljub 
temu, da ni sporazumno spremi
njal osnovnih pogodb. Ker je obči
na podelila koncesijo le enemu po
nudniku in mu dovolila neomejene 
posege v občinsko infrastrukturo, 
izvajalec ELTA d.o.o. to izkorišča 
na način izsiljevanja in pogojeva
nja do dostopa signala in ustrezne
ga števila programov. Mnogi obča
ni so povedali, da ima koncesionar 
v opravičilo »državo«, oziroma 
spreminjanje programske sheme v 
državi (Telemach).
V stranki UN menimo, da so ob
čani na tem področju opeharjeni, 
oziroma zavedeni, zato dajemo 
pobudo, da Občina preveri spošto
vanje pogodb, ki jih je koncesionar 
sklenil z Občino in občani in s tem 
zaščiti občane, da ne bi plačevali 
višje cene od ponujene programske 
sheme. ”
Koncesijske pogodbe ni
Aco Kabanica, direktor Elte, je bil 
nad pobudo predvsem začuden.
- Mislim, da gre predvsem za napač
no razumevanje situacije. Omrežje 
kabelske televizije ni nikjer v Slove
niji postavljeno na podlagi koncesi
je, to pa zato, ker so koncesije za 
področje telekomunikacij tako po 
tedanji, kot po sedanji zakonodaji, 
prepovedane. Kabelska televizija 
pa seveda spada med telekomuni
kacije. Elta z Občino Izola ni skle
nila nobene koncesijske pogodbe, 
saj je tudi niso smeli skleniti. Me
nim, da so se v delu, kjer govorijo 
o koncesijski pogodbi, zmotili. Kar 
se pa tiče očitkov o številu progra
mov in programske sheme, je tukaj

povsem jasno, da današnja tehno
logija terja določene spremembe. 
Kabelski operaterji v celi državi 
v tem trenutku nudimo na istem 
omrežju tako analogno, kot tudi 
digitalno televizijo. Gre za prehod
no obdobje in tega ne počnemo 
samo mi, ampak sledimo trendu, 
ki je aktualen tako po Evropi, kot v 
Sloveniji. Trend pa je takšen, da je 
analognih programov vse manj, di
gitalnih pa vse več. Naj spomnimo 
uporabnike, da je država Slovenija 
pred tremi leti popolnoma ukinila 
analogno televizijo in le kabelski 
operaterji smo na svojem omrežju, 
na lastne stroške in to v ceni ene 
same naročnine, ohranili analogno 
televizijo, tej pa dodali še digitalno. 
Ampak razumljivo je, da digitalna 
televizija ponuja veliko več, tako s 
strani kakovosti, kot tudi količine 
televizijskih programov, medtem, 
ko se število programov analogne 
televizije krči in s časom se bo ana
logna televizija tudi ukinila. S tem 
so seznanjeni tudi naši naročniki 
in na to nismo dobili nobenih pri
pomb, smo pa dobili nekatera vpra
šanja, na katera smo odgovorili in 
s tem želimo preprečiti kakršnekoli 
nesporazume, tako da me presene
ča, da le stranka UN vidi težave v 
nečem, kar v Sloveniji počnejo vsi 
na enak način. Nikakor pa ne gre 
za diktat države Slovenije ali pa Te
lemacha.

220 digitalnih programov
- Krči se torej samo analogni del?
- Tako je. Krči se samo analogni del, 
medtem, ko je digitalni v velikem 
porastu. Danes nudimo čez 220 te
levizijskih programov v digitalnem 
paketu, medtem ko smo imeli naj
več 52 analognih, torej število pro
gramov se ne krči.

- Kakšno pa je število uporabni
kov analognih sprejemnikov?
- Manj kot 30 odstotkov Izolanov, 
poleg tega so vsi seznanjeni s tem, 
kaj se dogaja na tem področju. Tisti 
analogni programi, ki smo jih ohra
nili, pa so tudi tisti najbolj zanimivi 
za uporabnika, tako da mnogim to 
tudi zadostuje. Če pa kdo oceni, da 
bi prešel na digitalno televizijo, pa 
to rešimo na zelo preprost način. 
Pri nas se zglasijo, dobijo kodirno 
kartico in napravo za dekodiranje, 
velika večina naših naročnikov pa 
se v sistem kar sami vključijo, saj 
je res preprosto.

Naj dodam, da za razliko od neka
terih ponudnikov, ki so analogno 
televizijo celo podražili zato, da bi 
njihovi uporabniki prešli na digital
no, smo mi mnenja, da je za marsi
koga analogna povsem dovolj, zato 
tega prehoda ne forsiramo, prej 
obratno.
- Digitalna televizija je vendarle 
nekoliko dražja.
- Res je. Zraven je še kodirni sistem,
in to je eden od razlogov za podra
žitev, tukaj pa so še pravice, ki so 
pri digitalni televiziji veliko draž
je. Ampak, če upoštevamo število 
kanalov, je digitalni celo cenejši 
od analognega, zato mislim, da ta 
svetniška pobuda nikakor ni pred
metna. Vse, kar smo mi podpisali 
z Občino Izola, je pogodba za po
stavitev omrežja, kar pa ni nobena 
koncesijska pogodba. Država spod
buja konkurenco in tudi v Izoli se 
lahko vsak zase odloči, katerega 
uporabnika bo izbral. Res je, da 
smo se le mi in Telekom odločili za 
gradnjo sistema, in če se kdo odlo
či za katerega drugega ponudnika, 
mora pač uporabljati Telekomov 
sistem. In ob tem naj dodam, da 
imamo v Izoli zelo visok davek na 
prekop javnih površin. Tako visok 
davek je za časa svojega županova
nja uvedla Breda Pečan, spremenili 
pa ga niso niti v stranki UN, ko so 
bili na oblasti, kot tudi ne sedanja 
oblast. In upam si trditi, da imamo 
najdražji davek za prekop javnih 
površin v Sloveniji, tako, da res ne 
moremo govoriti o kakšnih poseb
nih uslugah, niti za nas in niti za 
občane. am

Namesto pločnika kanalizacija

Delavcem Grafista, ki je na razpisu dobil izvedbo zhtevnih del na Son
čnem nabrežju je treba priznati, da res ne počivajo. Poleg vsega jim še 
nagaja slabo vreme, nenehno izčrpavajo vodo iz kanalov, ki jih koplejo 
zato, da vanje postavljajo nove kanalizacijske cevi in ostalo infrastrukturo. 
Kljub temu dela dobro napredujejo in te dni so že odstranili pločnik ob 
zelenici, ter tam postavili glavne odvodne kanale. Zdaj ko pločnika ne bo 
več bi veljalo cestišče urediti tako, da daje bolj videz sprehajališča kot pa 
vozišča, tako kot se je zgodilo v Vojkobvim nabrežjem v Kopru.
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Rokometaši iz Ormoža z zmago!
V Ormožu Kevič “zaklenil” v 
drugem polčasu za zmago
Jeruzalema Ormož - Istrabenz 
Plini Izola 25:26 (15:13) 
Istrabenz Plini Izola: Jelovčan, 
Kevič, Jurič 8, Božič4 (2), Stepan
čič 2, Čosič 4, Markovič 2, Redžič, 
Vukovič 1, Smolnik 3, Rončevič 1, 
Vidic 1.
Sedemmetrovke: Jeruzalem Or
mož 10 (7), Istrabenz Plini Izola 2 
(2). Izključitve: Jeruzalem Ormož 
12, Istrabenz Plini Izola 10 minut. 
Rdeč karton: Božič (26.).
Zmaga! Čeprav le za en gol, a 
točki sta naši. Tekma je bila zelo 
pomembna za obe ekipi: naši fan
tje so po spodrsljaju v prejšnjem 
krogu nujno potrebovali točke, 
Ormožanom pa bi zmaga prine
sla napredovanje v prvo šesterico. 
Borba z Ormožani ni bila lahka, a 
odločila je velika želja po zmagi 
pri izolskih fantih, ki so v drugem 
delu uspeli nadoknaditi pet golov 
zaostanka. Junaki so vsi igralci in 
strokovni štab, izpostaviti pa je 
treba fantastične obrambe Dra
gana Keviča v odločilnih minu
tah pred koncem tekme in odlo
čujoči zadetek Elvina Čosiča. 
Poškodba Ormožana Aleša Šuš- 
manoviča v začetku tekme ni 
zmanjšala moči domače ekipe, 
ki je bila v prvem delu tekme na 
parketu izenačena z Izolo. Izda
ni so dobro pazili na najboljšega 
strelca lige Bojana Čudiča in do 
25-minute sta si bila nasprotnika 
tudi rezultatsko izenačena. Zatem 
so domačini pobegnili za štiri za
detke, a so gostje do odmora us
peli zaostanek prepoloviti, takrat 
pa so ostali tudi brez izključene
ga Petra Božiča.
V začetku drugega polčasa sta bili 
ekipi na šestnajsti točki še izena
čeni, nakar so Izdani popustili. 
Domačini so izvedli serijo petih 
zaporednih zadetkov in sredi pol
časa Izoli ni kazalo dobro. Preo
brat je prinesla izključitev doma
čega igralca Kristjana Putarka, ki 
je vnesla zmedo v domači vrsti. 
Ob zelo dobrih obrambah izol
skega vratarja Dragana Keviča in 
agresivnejšem napadu Izolanov 
so slednji dve minuti pred koncem 
uspeli izenačiti na 25:25. Ormožu 
bi tudi točka zadostovala za na
predovanje med najboljših šest, a 
jim je v zadnji minuti to možnost 
izničila trinajstina v izolski ekipi

Elvin Čosič, ki je tako Izolo pripe
ljal do šeste zmage v prvenstvu. 
Naše fante čaka v soboto v Kraš
ki še zadnja preizkušnja v prvem 
delu prvenstva: Sevnica. Ekipa 
ima sicer boljšo bilanco kot Izola, 
vendar se v našem taboru zaveda
jo, da morajo točke ostati doma. 
Fantje redno trenirajo in oblju
bljajo boj za vsako žogo, zmaga 
pa mora ostati v Kraški.
S tem si bo ekipa izborila boljše 
izhodišče za tekmovanje v konč
nici. Ta se bo začela 15. marca. 
Tokrat je bil pri Izoli najbolj strel
sko razpoložen Kristjan Jurič: 
“Med polčasom smo se zmenili, 
da moramo okrepiti obrambo, kar 
smo storili in tako prejeli manj go
lov. Sicer pa smo pokazali naš ka
rakter in vzdržali do konca, kar 
nam je prineslo nove točke. Za 
soboto napovedujem zmago”.

Izolske odbojkarice prvakinje
Tekma s škofjeloškim Partizanom 
je bila po pričakovanju nekoliko 
težja kot sicer, tudi zato, ker Izo- 
lanke niso nastople v kompletni 
zasedbi. Vseeno se je izšlo v ko
rist domače ekipe, ki je zmagala s 
3:0 (25:16,25:22,25:18) inje tako 
z desetimi točkami naskoka pre
pričljivo na prvem mestu. Izolan- 
ke so, čeprav jih čakajo še tri te
kme, tako že prvakinje prvakinje 
3. lige zahod! Čestitamo!
Sicer pa jih do konca prvenstva 
čaka še dokaj lahko delo. V pri
hodnjem krogu odhajajo v Kranj, 
zatem se bodo doma pomerile s 
Krimom, zadnja tekma pa bo go
stovanje pri ekipi Luka Koper III. 
Z izjemo Krima gre za moštva z 
dna lestvice in tako se obeta, da 
bodo Izolanke zaključile redni 
del prvenstva brez poraza.

fcGmjs

Na prvi regati sezone Eurocup v 
Španiji dve slovenski posadki
Od 13. do 16. februarja se je v 
Saint Andreu De Llavaneres bli
zu Barcelone odvila prva regata 
Eurocup v sezoni 2014, na kateri 
sta v razredu 29er nastopili tudi 
dve slovenski posadki, Peter Lin 
Janežič in Anže Podlogar (JK 
MIPC) ter Dylan Tidd in Gregor 
Lipovec (JK Pirat). V konkurenci 
56 posadk sta po devetih odpelja
nih p lovih Peter in Anže zaključi
la na 12. mestu, Dylan in Gregor 
pa na 21. Druga regata letošnega 
Eurocupa bo v francoskem Cava- 
laire-Sur-Mer od 18. do 21. apri
la.
»Naša ekipa SLO 15 (Janežič / 
Podlogar, op. JZS) se je udeležila 
1. Regate Eurocup v sezoni 2014, 
ki je bila v Saint Andreu De Lla
vaneres blizu Barcelone. Pred tem 
smo imeli tam še 6 dni priprav z 
nekaj španskimi ekipami in Ni
zozemci. V teh dneh so bili pogoji 
izredno zahtevni, saj smo imeli 
prve dni ogromen val iz jugoza
hoda in 20 vozlov vetra. Potem se 
je val nekoliko umiril veter pa je 
vseskozi pihal med 10 in 25 vozli, 
smer JZ do SZ. Prvi dan regate 
so bili konkretni pogoji z vetrom 
nekje med 15 in 20. SLO 15 sta do
bro jadrala, vendar pa v četrtem 
plovu neredila napako, se zvrnila 
in zato poslabšala uvrstitev. Dru
gi dan veter okoli 13 do 18. Peti 
plov lepo, šesti, sedmi in osmi pa 
tri velike napake, kar ju je stalo 
končne odlične uvrstitve.
Zadnji dan v devetem plovu na 
drugem mestu in potem pekinjen 
plov. V ponovljenem plovu 4. me
sto in na koncu 12. skupno. Te
kmovalo je 56 posadk iz 15 držav.
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Rezultat je v redu vendar tokrat 
po nepotrebnem poslabšan zara
di napak drugega dne. Nasladni 
Eurocup bo aprila v Franciji.«

2.SNTL - člani
Gorica: Arrigoni 1:5
V soboto so člani igrali v gosteh 
tekmo 7. Kroga. Naši igralci so 
brez težav 5:1 zmagali v Novi 
Gorici zadnjeuvrščeno ekipo dru- 
goligaškega prvenstva in s tem 
obdržali drugo mesto na prven
stveni lestvici. Po dve tekmi sta 
zmagala Simon Frank in Erik 
Pavlin. Eno zmago pa je dosegel 
Kristjan Ludvik.

Manca Paljk prva
V nedeljo je v Ljubljani potekal 
tradicionalni Jakhlov memorialni 
turnir v mladinskih kategorijah. 
Najbolje se je z osvojenim prvim 
mestom odrezala Manca Paljk v 
kategoriji do 10 let. V finalu je 
gladko 3:0 premagala Leo Kadiš 
iz ravenskega Interdiskonta. Pri 
mlajših kadetih je Matija Novel 
osvojil tretje mesto. V polfinalu je 
tesno 2:3 izgubil proti Taju Lavri
ču iz Zaloške Vesne. Pri dekletih 
se je v tej kategoriji Minea Ljuca 
uvrstila med osem najboljših. Še 
en dober rezultat in drugo mesto 
pri kadetih je dosegel Michele Vi- 
gini. Tudi on je tesno 2:3 v finalu 
izgubil proti Nejcu Rjavcu iz Edi- 
gs Mengša.

Urška Čokelj in Katarina 
Sterchi v reprezentanci.
Od 12. januarja do 16. februarja 
je v češkem Hodoninu potekal 
ITTF Czech Junior and Cadet 
open 2014. Zelo močnega turnirja 
se je udeležila tudi naša državna 
reprezentanca. Pri mladinkah 
posamezno se je Urška Čokelj 
uvrstila iz predtekmovalne sku
pine na glavni turnir. Nato je za 
uvrstitev med 32 najboljših 1:4 
izgubila proti Japonki Kani Ta- 
keuchi, ki se je kasneje uvrstila 
med štiri najboljše.To je bil tudi 
eden boljših rezultatov, ki jih je 
dosegla naša reprezentanca. Eki
pno so bile naše mladinke druge 
v predtekmovalni skupini in se 
niso uvrstile na glavni turnir.
Za kadetsko reprezentanco je na 
turnirju nastopila tudi Katrina 
Sterchi. V posameznem delu je 
bila tretja v predtekmovalni sku
pini in se ni uvrstila na glavni tur
nir. V ekipnem delu sta skupaj z 
Logatčanko Aleksandro Vovk za
sedli drugo mesto v predtekmo
valni skupini kar žal ni zadoščalo 
za uvrstitev naprej.
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Bilo je (skoraj) tako, kot nekoč
Izolski nogomet je zadnje zlato obdobje doživel ob izdihljajih skupne republike. Takrat je mesto dihalo z ekipo, ki je 
nastopala v Jugoslovanski meddržavni ligi, kar je bilo za mesto, kot je Izola, izvrsten uspeh. Sledila je osamosvoji
tev, izvrstna prva sezona v 1. slovenski ligi, Benfica, propad in ponovno rosjtvo. Zdaj pa še nova travnata površina.

Na zgodovino izolskega nogometa 
smo v Izoli zelo ponosni. Uradno 
se je nogomet začel igrati v Izoli 
leta 1923, v naslednjih letih pa se 
je klub nekajkrat preimenoval, do 
leta 1933, ko je bilo dokončano no
gometno igrišče na današnji Lonki, 
klub pa je zaživel s pokroviteljstvom 
tovarne ribjih konzerv Ampelea.

Takrat se je v Izoli igral vrhunski 
nogomet. Ekipa je redno nastopala 
v tretji italijanski ligi, tedanji “se
de C”, v kateri so nastopale ekipe 
severne Italije, med bolj znanimi 
nogometaši, ki so nosili izolski

dres, pa velja omeniti člana Veli
kega Torina Giuseppeja Grezarja, 
Alberta Elianija, kasneje člana 
Fiorentine in Rome, ter edinega 
med temi, ki je v Izoli tudi začel 
nogometno kariero, Bruna Ispira, 
ki je kasneje nosil dres Genoe in 
Lazia. Vsi trije so bili tudi člani ita
lijanske reprezentance.

Nato je prišla druga svetovna vojna in 
življenje v regiji se je spremenilo, a v 
Izoli se je še vedno igral dober nogo
met. Od šestdesetih let naprej je Izola 
nastopala večinoma v prvi Slovenski 
nogometni ligi, najvišje v Jugoslo
vanskem nogometu pa so prišli leto 
pred osamosvojitvijo, ko so nastopali 
v močni medrepubliški ligi.

Uspehi in propad
Sledila je osamosvojitev Sloveni
je, osvojitev tretjega mesta na pr
vem državnem prvenstvu, pa tek
ma s portugalsko Benfico, ki je za 
seboj pustila vzhodno tribuno in 
gore dolgov.
A v Izoli je nogomet vendarle 
doma in ekipa zadnja leta brani 
barve svojega mesta v 3. sloven
ski nogometni ligi - zahod, na ža
lost pa je domače tekme, zaradi 
birokratskih težav, igrala v sosed
njem Piranu.
A pred novim letom je tribuna 
dobila uporabno dovoljenje, v 
soboto pa so odprli nove travnate 
površine, ki je občinsko blagajno 
stala 440.000 evrov, bo pa omo
gočala veliko večjo uporabo sta
diona, in na prvi pogled je videti 
zelo “televizijsko”.
Sobotni nogometni spektakel so 
otvorile mlajše selekcije in ve
terani, glavna pokušina pa je bil 
prijateljski derbi s Koprom.

Pred začetkom tekme je travnato 
površino klubu slavnostno pre
dal župan Igor Kolenc, začetni 
udarec pa je izvedel starosta izol
skega nogometa, Venčeslav Lo
vrečič. Še pred tem pa so se pri
sotni z minuto molka priklonili v 
spomin pred kratkim preminulim 
Teodorju Gregoriču - Dorkotu, s 
87 zadetki prvem strelcu izolske
ga nogometnega kluba v Sloven
ski ligi.
Kljub temu, da je šlo za derbi, je 
imela tekma predvsem prijatelj
ski značaj, Koprčani pa so z dru
go enajsterico slavili 4:2. V dresu 
obeh ekip je nastopil tudi Enes 
Handanagič, ki je tako zaključil 
dolgo nogometno pot.
Da je Izola nogomet pogrešala je 
bilo jasno že ob pogledu na tribu
ne, kjer je lepo število domačih 
navdušencev po dolgem času la
hko spremljalo pravo nogometno 
poslastico. Otvoritvene tekme so 
se udeležili tudi vsi trije obalni 
župani, prisoten pa je bil tudi 
podpredsednik Nogometne zveze 
Slovenije Franc Kopatin.
Zdaj pa smo na vrsti gledalci. No
gomet brez gledalcev ne obstaja 
in tudi najbolj travnata igralna 
površina ne bo pomagala izol
skim nogometašev do uspeha, če 
ne bo z njimi dihalo celo mesto. 
Tako je bilo in tako mora biti. For- 
za Izola! ur
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Gremo ...

20.2. četrtek *■■■■■■■
ob 19.00 Manziolijeva palača

Gost srečanja bo izolski župnik Janez Kobal. Zanimivimi Izolani 
V Izoli je že deveto leto, blizu so mu tako verujoči kot neverujoči. Rad ima multikulturnost 
našega mesta, prepih in burjo ... rad ima Človeka.
Nataša Benčič, novinarka Radia Koper-Capodistria. Večer bo z glasbo obogatil kantavtor Enzo Hrovatin.

21.2. petek
ob 20.00 Kulturni dom Izola

HORROR MUNDI 
SVETLANA MAKAROVIČ & ZLATKO KAUČIČ

Glasbeno literarni dogodek brez prim
ere v Sloveniji, dih jemajoči performans 
v režiji in izvedbi pesnice Svetlane 
Makarovič in glasbenika Zlatka Kaučiča, 
enega najboljših slovenskih džezovskih 
tolkalcev. Povezava poezije in glasbene 
virtuoznosti dveh odličnih umetnikov ... 
Preprosto morate videti in slišati. Pono- 

,1 levitve ne bo!

22.2. sobota
od 9.00 do 15.00 Stara italijanska šola - Gregorčičeva 21.

SEJEM RABLJENIH PUSTNIH MASK
V primeru slabega vremena bo sejem v stavbi. Vse, ki bi želeli svoje stare maske prodati ali po
dariti, vabimo da nas pokličete na tel 040 385529 in si rezervirate eno od brezplačnih stojnic.

ob 20.30 Kino Odeon Izola

avdiovizualni performans (cre)AZIONE
Davorin Marc / Paride Di Stefano / Elvis Šahbaz 
Metaforičen avdiovizualni performans o nastanku vesolja.

23.2. nedelja
ob 18.00 Galerija 22 - Ljubljanska 22

projekcija filma v angleškem jeziku Dirty wars

■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■
19.00 Mestna knjižnica Izola

predavanje Duhovna in materialna pot človeka v 21. stoletju.
ob 19.00 Kulturni dom Izola

VEČER PARTIZANSKIH PESMI
Marjetka Popovski z gosti: pevci Doma upokojencev Izola in Koper, Žepz Ivan Grbec Škedenj, 
Žepz Cvet v laseh Izola, Mopz Lopar, Mepz Divača, Drago Mislej Mef

27.2. četrtek
18.00 Mestna knjižnica Izola

predavanje Odnosi med regionalno, nacionalno in globalno kulturo
Predavala bosta Peter Kovačič Peršin in Marjan Tomšič.

otvoritev razstave

COITUS 
ADOLF MUAČ

ob 20.00 Kulturni dom Izola
VORONEŠKA DEKLETA

Iz Rusije prihaja 18-članski ansambel Voroneške državne filharmonije. Repertoar je zasnovan na 
ruski ženski lirični pesmi, za katero so značilna globoka čustvenost, raznolikost in očarljiva lepota 
sozvočja ženskih vokalov. Nastop ansambla dopolnjujeta plesna skupina in zasedba vrhunskih 
glasbenikov - virtuozov na ruskih diatoničnih harmonikah in tradicionalnih balalajkah.

22.2. sobota
ob 20.30 Kino Odeon Izola

(cre)AZIONE
Davorin Marc/F^ride Di Stefano/Elvis Šahbaz 
Metaforičen avdiovizualni performans o nas
tanku vesolja:

Projekcija kratkega filma (Davorin Marc) 
Avdiovizualen performans video-glasba (Paride 
Di Stefano, Elvis Šahbaz)
Projekcija kratkega filma (Davorin Marc) 
Vstopnina: 5 €

Palača Gravisi Koper
Otvoritev razstave v
petek, 21. februar 2014 ob 19.00

Renzo Possenelli 
O LJUDEH IN HIŠAH Instalacija

Razstava bo na ogled od 14.3.2014

Galerija Alga Izola
Predstavlja se mlad in perspektivni slikar

v Klubskem prostoru Kulturnega doma Izola pa njegove ilustracije

Galerija Insula
GREGOR PRATNEKER 

"PODOBE"

Center za kulturo, šport in prireditve Izola
Centro per la cultura, lo šport e le manifestazioni Isola

www.center-izola.si • www.odeon.si
CKŠP IZOLA in ART KINO ODEON IZOLA

Kulturni dom Izola
• petek, 21.2. ob 20:00: Svetlana Makarovič & Zlatko Kavčič v glasbe

no literarnem dogodku brez primere HORROR MUNDI. Vstopnina: 
lOeur v predprodaji, 13eur na dan prireditve.

• sreda, 26.2. ob 19:00: VEČER PARTIZANSKIH PESMI z Marjetko Po
povski in številnimi gosti. Vstopnina: 5eur v predprodaji, 7eur na dan 
prireditve.

NAPOVEDUJEMO
• petek, 28.2. ob 20:00: VORONEŠKA DEKLETA v 18-članski zasedbi držav

ne filharmonije. Vstopnina: 12eur v predprodaji, 15eur na dan prireditve.

Na ogled so slike našega mladega in perspektiv
nega slikarja ROKA KLEVE IVANČIČA, v Klubskem prostoru Kulturnega 
doma Izola pa njegove ilustracije.

Art kino Odeon
• sobota, 22.2. ob 20:30: metaforičen avdiovizualen performans (cre)AZIONE, avtorji: Davorin 

Mate, Paride di Stefano in Elvis Šahbaz. Vstopnina: 5eur.
• v četrtek, 20., petek, 21. in nedeljo, 23.2 ob 18:00, v ponedeljek, 24.2. ob 20:30 in v torek. 

25.2. ob 18:30: kriminalka o iskanju identitete med mafijci AMERIŠKE PREVARE;
• četrtek, 20.2. ob 20:30: CAPRISOVA PREMIERA: program, ki dojema in čustvuje Samantha, 

ali ONA, na sporedu še v petek, 21. in nedeljo, 23.2. ob 20:30, v ponedeljek, 24.2. pa ob 
18:00;

• torek, 25.2 ob 20:30: KINO V ŽIVO: čas, ko je treba spregledati, v italijanskem 
filmu GLASOVI V TEMI;

• sreda, 26.2. ob 18:30: biografija britanskega potno barona OBRAZ LJUBEZNI;
• sreda, 26.2. ob 20:30: CAPRISOVA PREMIERA: najbolj nagrajen srbski film preteklega 

leta KROGI.
Rezervacija in prodaja vstopnic: • Galerija Alga, Kristanov trg 1, Izola (t: 05/641 
84 39,051/394133; m: galerija@center-izola.si), od torka do petka: 10:00-12:00 ter 
17:00-19:00, sobota 10:00-12:00; • Art kino Odeon, Ul. Prekomorskih brigad 4, 
Izola (t: 051/396 283; m: info@odeon.si), vsak dan od 18:00-20:30..



Četrtek, 20.februar 2014, št. 1042 Rezervirano za ustvarjalno
M/mT»R/*Č 11

Ljubiteljem risank ni dolgčas
Društvo ljubiteljev animiranih filmov, stripov in družabnih iger Animov, ki ima sedež v Izoli, se je širšemu 
občinstvu predstavilo lani na prireditvi v letnem kinu Arrigoni. Kaj bodo počeli letos?
V Društvu ANIMOV (Društvo lju
biteljev animiranih filmov, stri
pov in družabnih iger) smo leto 
2014 začeli zelo aktivno. 11. ja
nuarja so imeli člani redni občni 
zbor, na katerem so nekoliko po
pestrili program tega leta, poleg 
tedenskih srečanj in mesečnega 
programa društva, so predelali 
tudi večje projekte, ki so si jih za
dali v letu 2014.
Eden od teh bo Sejem Anime’, ki bo 
tako kot lani potekal v mesecu av
gustu. Še vedno iščemo prostor za 
ta dogodek, za katerega računamo 
da bo letos z nekoliko razširjenim 
programom. Drugi večji projekt bo 
izdaja knjige na temo Cosplay v 
Sloveniji. Veselo in ponosno smo 
tudi sprejeli podskupine in podruž
nice društva: Pretep.si, Obalni Ma- 
gicasi, Nori modelarji, program 
in skupina Makkon iz Ljubljane, 
spletna stran Sloanime in League 
of Legends Slovenija.
Uvodnem letnem srečanju je sledil 
Dan odprtih vrat društva, ki je pote
kal v četrtek 16.1.2014 v Izolskem 
KIŠD-ju. Od 13.ure pa vse do poznih 
večernih ur, so si obiskovalci lahko 
pogledali široko izbiro stripov.

Preizkusili so se tudi v igranju ra
čunalniških iger in iger na igral
nih konzolah, ki so jih vodili Pre
tep.si, igrali in se seznanili z igro 
Magic, ki so jo vodili Obalni Ma- 
gicasi ter igrali več vrst družab
nih iger. Ob toplem čaju smo tudi 
poklepetali, si pogledali razstavo 
Action figures in nekaj fotografij 
iz dogodka Cosplay. Dan smo za
ključili z ogledom celovečernega 
animiranega filma. Vsekakor pa 
večera ni bilo konec saj je bilo 
še veliko zanimivosti nepoveda- 
nih...

Pot človeka v 21. stoletju
Preizkušnje, pred katere je človeštvo postavljeno na vseh področjih življe
nja in delovanja v današnjem času, se zdijo neizbežne, velike in usodne. 
Toda univerzalna sporočila iz vseh časov poročajo, da je zemeljski človek 
lahko le na poti tja, od koder v svojem bistvu izvira. Kajti človek je veliko 
več, kot običajno mislimo. Po svojem izvoru je nesmrten. Je mikrokoz- 
mos, svet v malem, v katerem bivata dve naravi.
Duhovna iskra v njem želi sprostiti svoje svetlobne moči in se oglaša kot 
praspomin, hrepenenje po prvobitnem večnem stanju, zemeljska narava 
pa človeka peha v zemeljske vzpone in padce. Cilj človekovega razvoja je 
obuditev te iskre, prvobitnega božanskega bitja - mikrokozmosa.
V materialnih in duhovnih izročilih vseh časov najdemo opis sprememb, 
ki se zgodijo, ko človek v skladu s kozmičnimi vplivi doseže višje stanje 
razvoja.
Tudi danes dosegajo človeštvo interkozmična magnetna žarčenja, pod 
vplivom katerih se spreminja in spreminja svet. Gre za zakonito dogajanje, 
ki nastane ob obratu časov. Končuje se staro obdobje Rib in pričenja novo 
obdobje Vodnarja, v katerem delujejo žarčenja novih misterijskih plane
tov. »Pustite vse za seboj in mi sledite« je bilo rečeno »ribičem« v obdobju 
Rib. Novo obdobje Vodnarja, ki trka na vrata, je čas novih sprememb, ki 
dosega vsakega človeka.
Mestna knjižnica Izola in Borza znanja Izola v sodelovanju z Duhovno šolo 
Lectorium Rosicrucianum prirejajo predavanje Duhovna in materialna pot 
človeka v 21. stoletju v sredo, 26. februarja ob 19. uri v čitalnici Mestne 
knjižnice Izola. Predavanju bodo sledili ob sredah večeri z univerzalnimi 
temami v prostorih Univerze za tretje življenjsko obdobje...
Vstop je prost!

Postali so krvodajalci
V četrtek 30.1.2014 pa so se člani 
društva zbrali v izolskem tran
sfuzijskem oddelku in darovali 
kri. Zelo lep dogodek (zahvalju
joč tudi prijaznemu osebju oddel
ka za transfuzijsko medicino), ki 
ga bomo čez tri mesece sigurno 
ponovili. Za nekatere je bilo to 
prvo darovanje, drugi pa so bili 
že izkušeni.
Vabljeni ste vsak četrtek od 16. 
ure dalje v prostore izolskega 
KISD-ja. Več informacij in po
drobni mesečni program najdete 
na spletni facebook strani druš
tva : Društvo ljubiteljev animira
nih filmov, stripov in družabnih 
iger ANIMOV.

Jana L.

Kaj je diskriminacija?
V četrtek, 13. februarja so pri Italijanski uniji Koper izpeljali zadnji 
korak mednarodnega projekta akcije osveščanja proti diskriminaciji 
in neenakosti S.I.M.P.L.E., z dogodkom namenjenim učencem obal
nih osnovnih in srednjih šol. Od izolskih osnovnošolcev so sodelovali 
učenci osnovne šole Vojke Šmuc.
Učenci so do zadnjega kotička napolnili največjo predavalnico na Fakul
teti za humanistične študije v Kopru, ki je bila naša gostitelijca, njena de- 
kanjam dr. Irena Lazar, pa je prva pozdravila učence. Z govorom ji je sledil 
podžupan Pirana, Bruno Fonda, ki je poudaril, da je z izvolitvijo prvega 
temnopoltega župana, Piran pokazal odprtost do drugačnosti.
Predsednik Italijanske unije Koper Maurizio Tremul je učence pozval, 
da zgradijo boljši svet, kot so ga gradili njihovi očetje in stari očetje ter 
poudaril, da nas mora različnost združevati in ne ločevati.
Profesorici Medijskih študijev, docentki dr. Sandri Bašič Hrvatin, so 
učenci sledili z odprtimi očmi, saj jim je definicijo - »Kaj je diskrimina
cija«? predstavila na slikovit način preko znanega karakterja animirane 
serije South Park. Ni izpustila niti teme o medijih, o kateri predava. Me
nila je, da se prav mediji včasih vedejo diskriminatorno, ko prikazujejo 
realnost preko predsodkov in stereotipov, kot so to storili v primeru na
selja Fužine.
Na Fužinah je zrastel tudi najbolj pričakovani gost dneva, znani reper Zla- 
tan Čordič - Zlatko, ki je s svojo osebno zgodbo potrkal na srca poslušal
cev. Z nami je delil izkušnje diskriminacije iz otroštva s katero se srečuje 
tudi danes, vendar se ji s pozitivno rimo in pozitivizmom uspešno upira 
in pošilja v svet sporočila ljubezni in mira. Tako reper Zlatko kot vsi ostali 
govorci so si bili edini, da pred primeri diskriminacije ne smemo ostati 
indiferentni.
Program je bil popestren tudi z video projekcijo tv spota - Kakšen je tvoj 
pogled na svet, katerega je ustvarila agencija Inspira komunikacija, ki je 
tudi pripravila promocijske materiale (majice, zgoščenke, torbe ...). Ita
lijanska unija iz Kopra pa je s tem udeležence tudi obdarila, kar jih je še 
posebej razveselilo. Tanja Nastovski
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Filmsko glasbena kreacija vesolja
Ustvarjalci treh izolskih generacij, filmar, slikar in glasbenik, so se lotili skupnega multimedijskega 
projekta, ki ga bodo predstavili v soboto, 22. februarja ob 20.30 v Art kinu Odeon.
Davorin Marc, Paride Di Stefano 
in Elvis Šahbaz so svoj metafori
čen avdiovizualni performans o 
nastanku vesolja, (cre)AZIONE, 
oblikovali kot nekakšen triptih. 
Dogodek, ki bo trajal približno eno 
uro, se bo začel s projekcijo kratke
ga filma Davorina Marca, izolskega 
filmskega ustvarjalca iz osemdese
tih let, ki danes sodi med najpo
membnejša imena takoimenova- 
nega jugoslovanskega neodvisnega 
filma. Seveda se bo tokrat predsta
vil z deli, ki so nastala v zadnjem 
obdobju, ko se je spet povečalo 
zanimanje za dela neodvisnih in al
ternativnih filmarjev iz obdobja ek
sperimentalnega filma in punka ter 
novega vala. V Izoli še nismo videli 
njegovih novejših filmov, z izjemo 
ustvarjalnega večera v galeriji Ape- 
iron, pa tudi njegova starejša dela, 
za katera je prejel najvišja jugoslo
vanska priznanja, so izolskemu ob
činstvu v glavnem neznana. 
Davorin Marc bo s svojima filmo
ma odprl in zaprl dogodek v kinu 
Odeon, vmes pa bosta avdiovizual
ni performans, v katerem bo glasba 
izvajana v živo, pripravila, slikar in 
še marsikaj, Paride Di Stefano ter 
kitarist in komponist Elvis Šahbaz. 
Paride Di Stefano je za to prilož
nost pripravil izbor iz množice svo
jih vizualizacij in videov, vse sku
paj pa zapakiral v lastno videnje 
nastanka vesolja in življenja. Video 
projekcijo, ki bo trajala približno 
tričetrt ure pa bosta Paride in Elvis 
pospremila z glasbo, ki sta jo kom
ponirala posebej za to priložnost. 
Seveda tudi tokrat ni šlo brez ekspe-

-

Prejšnji teden je bila v palači 
Manzioli predstavitev naj novej
še publikacije Silvana Saua, “L’ 
Isola che non c’e’ pin’ - Isolando 
tm storia e immagini", razširjena 
zbirka Izole v 200 razglednicah 
(Isola in 200 cartoline), ki jo je 
avtor, prav tako preko založbe II 
Mandracchio, izdal pred časom. 
Tudi tokrat je bila osrednja dvora
na palače Manzioli skorajda pre
majhna za vse radovedneže.

rimenta, saj bo Paride za glasbeno 
podlago uporabil nekoliko dode
lano verzijo svojega legendarnega 
analognega sintetizatorja, ki ga je 
prvič predstavil na lanski Histeriji v 
Gračišču, zdaj pa je dodal še nekaj 
zanimivih ustvarjalcev zvoka.
Elvis Šahbaz je z električno kitaro 
in efekti vse te ritme in zvoke spra
vil v urejeno glasbeno obliko, hkra
ti pa zvokovno ponazoril vse najra
zličnejše faze nastajanja vesolja in 
elemenmtov, ki danes sestavljajo 
naš svet. Elvis Šahbaz je bil sicer ki
tarist številnih izolskih skupin (od 
Aliče B. Talkless do Implozija) zdaj 
pa ustvarja sam.
Priprave na predstavitev projekta 
so trajale skoraj dva meseca, saj je 
bilo treba dodelati živo spremljavo 
video projekcije, ustvarjalci pa se 
že dogovarjajo za predstavitev v ne
katerih drugih krajih po Sloveniji. 
Glede na velik interes in omejeno 
število sedežev v kinu Odeon si 
vstopnice zagotovite pravočasno v 
galeriji Alga in v Kinu Odeon.

The VVall se poslavlja?
Medtem, ko vse naokrog ropotajo gradbeni stroji in občina ureja Son
čno nabrežje za izboljšanje turistične ponudbe in podobe kraja, pa se 
poslavlja eden kultnih lokalov starega dela mesta. The Wall, ki ga je 
vodil Luka Vardič je bil eden tistih prijetnih, vrhunsko urejenih loka
lov, kjer so se zbirale različne generacije Izolanov. Toda lastnik stavbe 
je ta del zgradbe menda prodal, kupec, ki seveda prihaja od drugod, pa 
se za lokal ne zanima in gaje preprosto deložiral. Verjetno ima zgodba 
tudi daljšo brado, ki jo bomo skušali izvedeti v naslednjih dneh, toda 
že včerajšnje dogajanje pred lokalom je pokazala v kakšni državi in v 
kakšni družbeni ureditvi sploh živimo.

-‘r

Geoclet.sko podjetje Koper- 

Studio cjeodetico Gapodistria
Bošamarin 72, Koper Umer Bojan s.p.

NEPREMIČNINSKI DAVEK !

041 703036
UREDIMO VPIS OBJEKTOV 
V GEODETSKE EVIDENCE

Tudi v IZOLI, Cankarjev drevored 2 
(ob avtobusni postaji, nasproti Pošte)
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Pešci smo včasih kot kure brez glave
Prometnih nesreč na prehodih za pešce je, kljub višji ravni vozniške kulture pri nas, še vedno previsoko. Za 
marsikatero so krivi kar pešci sami, v nekaterih primerih pa ureditev prehodov čez cesto ni dobro urejena.
v petek, 14. februarja 2014, se

Nadzor prehajanja ceste pri bla
gajni parkirišča Lonka je nazor
no pokazal, da je edina rešitev 
prekvalifikacija ceste v območje 
umirjenega prometa, sicer bi 
tam potrebovali še tri prehode.

je zaključil prvi del akcije “Bodi 
previden 2014”. Na območju PU 
Koper so policisti ugotovili neka
tere kršitve, ki so jih storili pešci 
in vozniki osebnih avtomobilov. 
Skupno je bilo ugotovljenih 58 
prekrškov. Policisti so izrekli 25 
opozoril, 30 glob, napisali bodo 
tudi 3 obdolžilne predloge. Pešci 
so storili 42 kršitev za katere so 
policisti izrekli 20 glob in 22 opo
zoril.

Dve nesreči v Izoli
V času izvajanja akcije so policisti 
obravnavali dve prometni nesre
či, v katerih so bili udeleženi trije 
pešci. Obe nesreči sta se zgodili 
v Izoli. Ena prometna nesreča se 
je konačala s hudimi telesnimi 
poškodbami, druga pa z lahkimi 
telesnimi poškodbami. Obe sta 
se zgodili na prehodu za pešce in 
so jih povzročili vozniki osebnih 
avtomobilov. V času akcije so vo
zniki osebnih avtomobilov storili 
16 kršitev v povezavi s pešci.

Umrl na hitri cesti
V lanskem letu so policisti obrav
navali 64 prometnih nesreč, v ka
terih so bili udeleženi pešci. Pešci 
so povzročili 10 prometnih ne
sreč. En pešec je umrl v prometni 
nesreči, ki se je zgodila na avtoce
sti, zaradi neprevidnosti pri hoji 
po avtocesti. V ostalih prometnih 
nesrečah je bilo 17 pešcev hudo 
telesno poškodovanih in 44 lahko 
telesno poškodovanih. Najpogo
steje so se prometne nesreče zgo
dile v naseljih z ulicami, tako kot 
sta se zgodili že omenjeni izolski 
prometni nesreči.

Policisti opozarjamo tako voznike 
kot pešce, da spoštujejo promet
ne predpise. Vozniki naj vozijo 
previdno, s prilagojeno hitrostjo, 
da bodo lahko pravočasno usta
vili pred prehodom za pešce in 
omogočili prečklanje pešcem.

Pešci naj se pred stopanjem na 
prehod za pešce dobro prepri
čajo, da jih je voznik opazil in 
ustavil vozilo. Za boljšo vidnost, 
priporočamo, da pešci ponoči 
nosijo svetleče odsevnike.

Ponoči na cesto s kresničko
V času poostrenega nadzora so 
policisti zaznali problematiko 
hoje peščev po neosvetljenih ce
stah in so tako širšem območju 
PU Koper cel teden opozarjali 
pešce na dodatno previdnost pri 
hoji v temi, na primerna oblačila, 
na uporabo pločnikov in nošenje 
odsevnih trakov. Nekaterim peš
cem so po opozorilnem razgovo
ru tudi podarili odsevne trakove.

Prehod skrit za drevesi 
sredi ovinka

Problematični prehodi
Nekateri izolski prehodi za pešce 
preprosto niso zarisani na najpri
mernejših mestih, ponekod jih je 
premalo, predvsem pa se občuti, 
da nekoč zelo aktiven organ, So
svet za varnost prometa v občini 
Izola, že nekaj let ne deluje več. 
V nadaljevanju objavljamo nekaj 
cestnih odsekov, kjer, po našem 
nestrokovnem mnenju, prehodi 
za pešce niso ustrezno zarisani.

Si upate z vozičkom čez 
ta prehod?

Slaba rešitev za pešce in 
avtomobile

Prihaja kolesarska dirka GP Izola-Butan plin 2014
Kolesarska zveza Slovenije v sodelovanju z generalnim pokroviteljem 
podjetjem Butan plin in občino Izola ter podporo občine Koper, v nede
ljo 23. februarja 2014 organizira mednarodno kolesarsko dirko v Izoli 
in njeni okolici. Dirka je v koledarju svetovne kolesarske zveze UCI za 
kategorije elite (člani) in šteje za točkovanje Europe tour. Kategorija 
dirke je 1.2.
KZS se je za zgodnji termin odločila, ker je v tem delu Evrope zelo malo 
dirk, okolje pa je primerno za izvedbo v tem času. Poleg tega KZS želi 
na Primorskem spodbuditi zanimanje za kolesarski šport med mladimi. 
Sploh glede tekmovalnega pogona, saj na obalnem delu Primorske ni ak
tivnega kluba ali društva.
Predstavitev ekip in podpisovanje startne liste bo ob 10.45h na Lonki, start 
pa bo na istem mestu ob 12.00 uri. Trasa vodi proti Kopru, sledita dva 
ravninska kroga proti Vanganelu, nato bodo kolesarji krenili proti Rižani 
in se povzpeli proti Gračišču ter se mimo Svetega Antona zopet vrnili v 
Koper, kjer bodo ponovno prekolesarili »Vanganelski« krog. Zadnji del z 
vzponom na Gračišče in »Vanganelski krog« prevozijo še enkrat, nato pa 
se vrnejo v Izolo, kjer za zaključek kolesarje čakajo trije selektivni krogi 
na Jagodje.
Dolžina dirke je 142 kilometrov, kolesarje pa se na cilju v Cankarjevem 
drevoredu v Izoli pričakujejo okoli 15.30 ure. Podelitev priznanj najbolj
šim trem na dirki, najboljšemu kolesarju U23, najboljši ekipi ter najbolj
šima na gorskih oziroma letečih ciljih bo približno 15 minut po prihodu v 
cilj na prireditvenem prostoru na Lonki.
Do srede je na dirko prijavljenih 22 ekip, večina s po 8 kolesarji in 4 rezer
vami. 169 prijavljenih kolesarjev (brez rezerv) prihaja iz 22 držav: Slove
nije, Avstrije, Hrvaške, Italije, Rusije, Japonske, Irske, Madžarske, Srbije, 
Južne Afrike, Romunije, Švedske, Ukrajine, Velike Britanije, Belgije, Češ
ke, Slovaške, Nemčije, Avstralije, Finske, Francije in Švice. Najmočnejše 
ekipe na dirki so: Adria Mobil, Synergy Baku Cycling Project in Meridiana 
Kamen team.

Kante zmanjšujejo preglednost
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Drogo lažje najdeš kot Ameriko
Prav nič nismo presenečeni, ko prebiramo policijske zapisnike o tem, kaj in koliko 
različnih prepovedanih substanc so našli ob kakšnem dogodku v izolskem Gavioli- 
ju. Ktej kulturi pač sodijo droge. Eni jih goltajo, nekateri pa še poskusijo ne.
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Neodgovorno bi bilo namreč vsev
prek kriminalizirati obiskovalce 
in nastopajoče ali pa organiza
torje eventov v izolski diskoteki, 
saj je med njimi veliko tistih, ki 
ne posegajo po različnih opojnih 
sredstvih, ki pa jih je tam gotovo 
lažje dobiti kot na sestanku kra
jevne skupnosti ali na nogometni 
tekmi. Prodajalci namreč dobro 
vedo, kje se oblikujejo največje 
skupine potencialnih kupcev naj
različnejših drog.
In tudi na kulturni praznik, ko 
je v Gavioliju nastopil DJ Umek, 
verjetno najuspešnejši slovenski 
jezdec plošč, so prišli kupci in so 
prišli prodajalci. Verjetno je veli
ko ime pritegnilo tudi kriminali
ste in policiste, ki so se dogodku 
posvetili bolj kot običajno.

Iz policijskega zapisnika
Konec tedna so kriminalisti PU 
Koper, skupaj z uniformiranimi 
policisti in vodniki službenih 
psov za iskanje prepovednaih 
drog, izvedli poostren nadzor po 
prepovedanih drogah na območ
ju PP Izola, kjer je bila prireditev 
v diskoteki. Med takšnimi priredi
tvami je navadno pričakovan po
rast kaznivih dejanj in prekrškov 
s področja zlorabe prepovedanih 
drog.

Tujcem ta hitre globe
Izvedli so 13 zasegov manjših 
količin različnih prepovedanih 
drog (konoplja, kokain, heroin, 
tablete ekstazy in amfetamin) 
in uvedli 13 hitrih postopkov 
po ZPPPD (Zakon o proizvod
nji in prometu s prepovedanimi 
drogami), od tega je bila v štirih 
primerih takoj izdana odločba o 
prekršku in izrečena globa, saj je 
šlo za tujce (tri državljane Italije 
in državljana Hrvaške).

Po pretepu še pregled
V sklopu poostrenega nadzora so 
policisti obravnavali tudi pretep v 
notranjosti diskoteke, v katerem 
je bila ena oseba lažje poškodova
na, osumljenec pa kasneje izsle
den in prijet. V postopku so mu 
zasegli 26 tablet Exstazya in 4 
PVC zavojčke s skupno 4,62 gra
ma prepovedane droge kokain. 
Kriminalisti so ga pridržali in 
opravili hišno preiskavo vozila, 
kjer so našli še 5 PVC zavojčkov 
s prepovedano drogo. Po po
stopku je bil osumljeni izpuščen. 
Zoper njega bo podana kazen
ska ovadba zaradi utemeljenega 
suma storitve kaznivega dejanja 
po kazenskem zakoniku.

Droga zunaj in znotraj
Nato so policisti na parkirišču 
pred diskoteko prijeli moškega, 
ki je prenašal več pvc zavitkov 
prepovedane droge namenjeni 
prodaji (4 x zavitek heroina, 5 x 
zavitek kokaina, 3 x zavitek 
konoplje). Kriminalisti so ga 
pridržali in opravili hišno prei
skavo, po kateri je bil osumljeni 
izpuščen. Zoper njega bo podana 
kazenska ovadba zaradi uteme
ljenega suma storitve kaznivega 
dejanja po Kazenskem zakoniku.

V diskoteki so naknadno prijeli še 
moškega, ki je prenašal več pvc 
zavitkov prepovedane droge, na
menjene prodaji (8 x zavitek afe- 
tamina, 15 x zavitek konoplje, 4 
x tablete exstazy). Tudi njega so 
pridržali in ga po opravljeni hišni 
preiskavi izpustili. Zoper njega 
bo podana kazenka ovadba za
radi utemeljenega suma storitve 
kaznivega dejanja.

In kakšne so ocene dogodka, ki 
je v Ambasado privabil res veliko 
obiskovalcev? Če je verjeti na fa- 
cebooku nekateri dolgoletni obi
skovalci ugotavljajo, da to ni več 
to. Da se vse skupaj spreminja 
v nekakšne balkan partije in da 
starega, psihadeličnega Gaviolija 
ni več veliko ostalo. Niti Umek ga 
menda ni oživel od mrtvih, (ur)

Vsi vse vejo
Ne gre si delati utvar, da naša 
policija ne ve, kaj se dogaja na 
takšnih prireditvah in tudi di- 
lerje v glavnem poznajo. Z ne
katerimi verjetno celo sodelu
jejo, ko je treba dobiti kakšne 
zanimive podatke.
Nekaj bi jih gotovo dobili v 
dnevniku mlade obiskovalke 
Gaviolija in udeleženke after- 
jev pod Belvederjem, ki smo 
ga našli v travi pred kakšnim 
desetletjem. Takrat smo o tej 
najdbi obvestili javnost in če
prav so v dnevniku (priročni
ku) celo našteti nekateri mali 
dilerji, njihova imena nikogar 
niso zanimala. Zakaj pa bi. Saj 
jih vsi dobro poznajo.

Tiho, skoraj neopazno je odšel

Blagoje Savič
1961 -2014

Odšel je nesrečno in veliko prezgodaj. Ta 
tihi, skromni delavec, rojen v Imljanih pri 
Skender Vakufu v Bosni in Hercegovini, je 
že pred leti prišel v Izolo in postal njen del.

Kot delavec Komunale je dobro poznal 
naše mesto in ljudi.

Odšel je nepričakovano in tiho, spominjajo pa se ga njegovi številni 
prijatelji in znanci, ki pogrešajo njegovo prisotnost med nami.

Dragemu očetu, nonotu in pranonotu

Albinu Rožnik
Ob 2. obletnici v spomin

Ni smrt tisto, kar nas loči 
in življenje ni, kar druži nas.

Močnejše so vezi in brez pomena so 
razdalje, kraj in čas.

Ti za vedno boš ob nas.

Kar je zapisano globoko v srcu se s smrtjo ne more izgubiti.

Hčerki Vida in Albina z družinama, vnuki, pravnuki 
in vsi, ki so ga imeli radi

Brezplačne osmrtnice, zahvale in podobne objave
V Mandraču vsem bivšim, sedanjim in bodočim naročnikom omo
gočamo objavo brezplačne osmrtnice in zahvale za njihove bližnje. 
Slovo res ni čas, da bi razmišljali o zaslužku. Na stroške pa je treba 
paziti.
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Emancipacija je dokazanaRešili njega in barko
Ob 16.30 uri je dežurni URSP spo
ročil, da ženska iz Izole pogreša 
svojega 52-letnega moža, ki je 
zjutraj izplul z jadrnico iz Izole. 
Ob 16.38 so nas z URSP ponov
no obvestili, da je pred izolskim 
valobranom opažena jadrnica. 
Napoteni sta bili policijski patru
lji s plovilom P-89 in patrulja z 
osebnim avtomobilom. Policisti 
so našli jadrnico in pogrešanega 
Izolana. Moškega so potegnili z 
morja, nasedlo jadrnico pa od
vlekli na glavni izolski pomol. 
Na kraju ga je prevzel zdravnik v 
oskrbo, zaradi lažje podhladitve 
so ga odpeljali v izolsko bolnico. 
Sam je povedal, da je poskušal na 
barki zviti jadro, pri tem mu je 
spodrsnilo in je padel v morje. Za 
barko se je držal približno 1 uro in 
se ni mogel povleči nazaj. Nased
lo barko je poskušal tudi poriniti 
nazaj v morje, kar pa mu ni uspe
lo. Barko je zaneslo do valobrana, 
kjer so ga rešili.

Posezonski vlom
V Izoli na Belvederju je nekdo 
vlomil v počitniško prikolico in 
lastnikom ukradel manjšo zamr
zovalno skrinjo - 501 in plinski žar 
E-plin 60x40 cm, v vrednost pri
bližno 300 evrov..

Po kavi bo dišalo
V Izoli je nekdo vlomil v skladišče 
in ukradel večjo količino kave, 
O RO CREMA, pakirane po 1 kg, 
s plovila oz. z njegovih izvenkr- 
mnih motorjev Mercury Verado 
200, ki sta parkirani na dvorišču 
pa je ukradel pogonski peti.

Igral se bo
V Izoli je nekdo iz stanovanja 
ukradel play station in prenosni 
računalnik, skupaj vredno približ
no 600 evrov.

Od daleč sta prišla
Neznana storilca sta v gostinskem 
lokalu v Izoli ukradla denarnico iz 
torbice. Osumljenca sta se odpe
ljala z Opel Astro, sive barve, ne
mške ali madžarske registracije. 
Stara sta 35-40 let, eden od njih 
ima kratke lase, oblečena sta v te
mna oblačila.

Ob 21.29 smo dobili obvestilo, da 
proti izolski obvoznici vozi očitno 
močno pijan voznik, saj vijuga po 
celotni cesti in ima vključene sme
rokaze. Policisti so vozilo izsledili 
in ga zaustavili. 47-letna voznica 
iz okolice Kopra je bila preizkuše
na z alkotestom, ki je pokazal 1,14 
mg/l. Sledi ji obdolžilni predlog.

Pil pa ni veliko
Policisti so ustavili voznika oseb
nega avtomobila, 36-letnega Lucij- 
čana, ki je kljub prepovedi, vozil 
s tujim vozniškim dovoljenjem v 
Sloveniji. Prav tako je vozilu po
tekla veljavnost prometnega do
voljenja. Odredili so mu tudi pre
izkus alkoholiziranosti. Rezultat 
je pokazal 0,06 mg/l alkohola. 
Vozilo mu je bilo zaseženo, izdan 
plačilni nalog, sledi mu obdolžilni 
predlog.

Kar je dosti je dosti
Policisti so ustavili voznika oseb
nega avtomobila, 62-letnega Ko
prčana, kateremu so odredili pre
izkus alkoholiziranosti. Rezultat 
je pokazal 1.04 mg/l alkohola. 
Prepovedana mu je bila nadaljnja 
vožnja in odvzeto vozniško dovo
ljenje. Napisan je bil obdolžilni 
predlog.

Kaznovan ker je padel
Iz urgence bolnišnice Izola so nas 
obvestili, da so v bolnico sprejeli 
66-letnega Koprčana, ki naj bi pa
del z motorjem in je utrpel zlom 
desne rame. Policisti so ugotovili, 
da je Koprčan vozil kolo s pomož
nim motorjem iz centra Kopra pro
ti Semedeli po kolesarski stezi in 
trčil v robnik ter padel po tleh. Po 
padcu se je sam odpeljal domov, 
od koder ga je nato žena odpelja
la v bolnico. Odredili so mu tudi 
preizkus alkoholiziranosti. Rezul
tat je pokazal 0.60 mg/l. Izdan 
mu je bil plačilni nalog.

Uklonili so ju v Novo Gorico
V zadnjem tednu sta bili prijeti 
dve osebi, zoper kateri je sodišče 
izdalo odredbo za uklonilni zapor. 
Odpeljani sta bili v ZPKZ Nova Go
rica.

Novi oglasi so označeni polkrepko.

■ toaszos™

PRODAMO
- Prodam garsonjero veliko 31m2 s 
kletjo 5m2, v 3.nadstropju bloka, 
za 65.900 euro. Lastno parkirišče, 
dokumentacija urejena Tel:041 
281 948
- Lepo, veliko , nadstandardno 
stanovanje v Izoli zamenjam za 
manjše (lahko garsonjera) z do
plačilom v Izoli ali Ljubljani. Tel: 
040 667 947
- Prodam ali oddam hišico 48m2 
na otoku Ugljanu (Kukljica). Plažo 
in vsa infrastruktura v neposredni 
bližini Tel: 040 667 947
- Prodam enosobno stanovanje v 
novogradnji, okolica Izole. Stano
vanje je opremljeno Tel: 040 755 
444 040 385 666
- Zamenjam stanovanje v Lju
bljani (Tacenska trojka) 53m2, z 
garažo 28m2 za podobno na slo
venski obali. Prednost ima Izola, 
z mojim ali vašim doplačilom. 
Tel.: 040/327-127

NAJAMEMO
- Štiričlanska družina najame v 
starem delu Izole dvosobno sta
novanje. tel 040 503 177
- Najamem souporabo pisarne 
na Obali za eno osebo po ugodni 
ceni. Mora biti novejša ali ob
novljena in v poslovnem območ
ju. Dostop preko celega dne za 
mirno računalniško dejavnost. 
Tel.: 041455462

ODDAMO
- Oddamo enosobno stanovanje 
v centru Izole, za krajše ali da
ljše obdobje, popolnoma opre
mljeno Gsm: 041 792 201
- Oddamo garsonjero v starem 
delu Izole za daljše obdobje. 
Tel. 040 931 511
- V centru Izole oddamo dvosob
no opremljeno stanovanje za da
ljše obdobje. Informacije na tel. 
051 202 961.
- Dvosobno opremljeno stanova
nje v Izoli oddam za daljše obdo
bje. Tel. 041 344 280
- Oddamo enosobno stanovanje za 
daljše obdobje. Tel: 05 641 72 24
- Za daljše obdobje oddam v 
najem pred kratkim obnovljeno 
dvosobno stanovanje v starem 
delu mesta (Koprska ulica). In
formacije na 051 331 150.

- Ugodno prodam skoraj novi kole
sarski čeladi za odrasle in za otro
ke in svetlo moder dres za gimna
stiko z dolgimi rokavi, (primeren 
za otroke od 5 do 8 let), Gsm: 040 
984 263
- PRODAM: pisalno mizo, masiven 
pograd, zakonsko posteljo s podovi, 
invalidski voziček, TV + stenski no
silec, knjižni poličnik, dva motor
ja. Pokličite 041-556638. Za prevoz 
poskrbite sami. Smo v Portorožu.
- Prodan skoraj nov hladilnik s skri
njo znamke Bosh (187 x 60cm), tel 
040 880 565
- Prodam brezhiben TV GORENJE 
TIP AK 53, 60 cm diagonal, cena: 60 
EUR. Info na tel. 040-701285

letnik 1994, registriran do oktobra 
2014. Gsm: 041 393 585
- Kupujem pa manjši traktor po 
ugodni ceni lahko v okvari in to- 
mos kopačico 041234570
- Prodam čoln Istranka, letnik 1985, 
dolžine 5m, s sledečo opremo: izven- 
krmni motor Suzuki, dvotaktni, 15 
kM, letnik 2003, pomožni motor To
mos 4kM, letna in zimska tenda, bla
zine, krmne inox stopnice za v vodo, 
nosilec pomožnega motorja, obvezna 
oprema (vrvi, sidro, gabaritne luči). 
Čoln je registriran do leta 2018. Cena: 
2.700 EUR. Kontakt: Miran, gsm 031 
606 668

- Nudim pomoč pri učenju, inštrukci- 
je italijanščine in angleščine ter var
stvo otrok.lmam dolgoletne izkušnje. 
Tel. 040 351 249
- Iščem delo za hišna opravila. Tel.: 
070 337 483
- Varstvo otrok, redno ali občasno (v 
dopoldanskem, popoldanskem ali ve
černem času) na vašem domu. Imam 
pedagoško izobrazbo in izkušnje, tel 
05 641 5013
- Za hišna popravila in manjša mi
zarska dela lahko pokličete na 031 
630 716
- NUDIM vse vrste pomoči v gospo
dinjstvu, OSKRBO in nego starejših 
ali bolnih oseb, VARSTVO otrok in 
druga podobna dela na domu. Sem 
odgovorna in zanesljiva oseba. Tel.: 
040 775 894
- Inštrukcije - matematika, fizika ali 
kemija za vse starosti ponujam pomoč 
pri osvajanju znanja za boljše ocene, 
izpite ali maturo. 041 345 634
- Ponujam zasajevanje, košnjo, obre
zovanje, urejanje in vzdrževanje vrtov. 
Informacije na 041 - 673 - 649 Sašo

- Prodam avto hyun
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+386 (0)41 858 473 
Gotovo že poznate naše jedi z žara, 

zdaj pa pripravljamo tudi

bogate MALICE 
4,00 € - 5,00 €
okusna KOSILA 

7,00 €
prava nedeljska KOSILA 

7,5 €
Saj veste kje? Med parkom in Lonko.

Z odprtja prenovljenega stadiona

Kolesarska zveza Slovenije v sodelovanju z generalnim pokroviteljem 
podjetjem Butan plin in občino Izola ter podporo občine Koper, v 
nedeljo 23. februarja 2014 organizira mednarodno kolesarsko dirko 
v Izoli in njeni okolici. Martin Hvastija, športni direktori Odbora za 
cestno kolesarstvo pri KZS je dirko napovedal tako-le:
Med posamezniki je glede na laske rezultate prvo ime zagotovo Matej 
Mugerli, sledita pa Radoslav Rogina (oba Adria Mobil) in Luka Piber
nik (Radenska). Kolesarji slovenskih klubov bodo verjetno tudi najbolj 
motivirani na »domačem terenu«.
Sicer pa bo razplet zaradi prve izvedbe dirke na tej trasi precej nepred
vidljiv. Proga je selektivna in tehnično precej zahtevna, predvsem glede 
na dejstvo, da gre za terminsko zelo zgodnjo dirko, tako rekoč sredi pri
pravljalnega obdobja. Dvakrat vzpon na Gračišče oziroma Sveti Anton 
v prvem delu dirke in trije finalni krogi v Izoli z vzponom na Jagodje 
(Belveder) bodo zagotovo opravil precejšnjo selekcijo. Zato lahko priča
kujemo obračun najboljših na zaključnih krogih v Izoli in morda sprint 
manjše skupine za zmago.

VEČER PARTIZANSKIH PESMI
Marjetka Popovski z gosti 

februar
Kulturni dom Izola
26. februar g 
Kulturni dom Izola

Večer partizanskih pesmi je koncert Marjetke Popovski, ki bo 
zapela skupaj z mnogimi gosti večera. Pridružili se ji bodo pevci 
Doma upokojencev Izola jn Koper, pevke slovenskega kulturne
ga društva Ivan Grbec iz Skednja pri Trstu, pevke skupine Cvet v 
laseh, moški PZ Lopar, mešani PZ Divača, Drago Mislej- Mef in 
Franc Plahuta s harmoniko.


